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ACTA PLE NÚM. 13/03 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 25 DE 
SETEMBRE DE 2003 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 25 DE SETEMBRE DE 2003  
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-cinc de setembre de dos mil tres, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/a d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
Sr. Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors/es 
 
Sra. Maria Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sra. Susana Cordero Rojas  
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Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Sergi Fernández Mesa 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sr. Joan Tardà i Coma 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
NO ASSISTENT: 
 
Excusa:  
 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 12/03, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 31 de juliol d'enguany. 
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 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 PROPOSTES D’ESMENES 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que no ha vist 
reflectida en l’acta la resposta que va donar el Tinent d’Alcalde, Sr. Balmón, a 
una pregunta que va fer, tot i que ell ens la va donar per escrit abans de 
començar l’acte, i el que ignoro és si en aquests casos el contingut de la 
resposta ha de figurar, o no, en l’acta. 
 
 Pren la paraula el Sr. Alcalde per dir-li al Sr. Tardà que mai 
s’inclou, encara que la constància per escrit ja hi és, perquè una altra cosa 
seria si la pregunta fos verbal, ja que en aquests casos sí que figuraria. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
creu que hi ha un error  a la pagina 24, pel que fa al càrrec del senyor Vicenç 
Badenes, ja que ara mateix no és Tinent d’Alcalde de Cultura, Esports i 
Relacions Ciutadanes. 
 
 Després a les pàgines 34 i 36, en les dues modificacions de crèdit, el 
Partit Popular s’havia abstingut i consta com si hagués votat a favor. 
 

 Tot seguit pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que és evident que el càrrec del senyor Badenes, que figura a la 
pàgina 24 no és aquest, ja que és l’antic càrrec. 
 
  A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’ICV-EA-EPM, senyor Miguel López Sánchez, per manifestar que en la relació 
d’assistents al Ple, la senyora  Elisa Corral figura com si no hagués excusat la 
seva assistència al Ple, i no va ser així, ja que sabíem que no vindria i 
segurament ens van despistar, ja que estava excusada 
   

 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 ESMENES APROVADES 
 
 En la votació dels acords 7 i 8 que fan referència a l’aprovació 
d’expedients de modificació de crèdit, ha de figurar l’abstenció del Grup 
Municipal del PP, en lloc dels seus vots favorables.  
 
 Excusar l’assistència de la senyora Elisa Corral Lozano al Ple. 
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 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal Socialista, senyor Vicenç Badenes Teixidó. 
 
 
 
 2.- Ratificar la Resolució de la Presidència de l’Institut 
Municipal d’Educació, núm. 252/03 de data 6 d’agost d’enguany, 
mitjançant la qual s’aplica la resolució TIC/1445/2003 de la Generalitat 
de Catalunya de data 22 d’abril d’enguany, per la qual es disposava la 
inscripció i la publicació del conveni col·lectiu de treball del sector de les 
escoles d’educació especial de Catalunya per l’any 2002, establint les 
retribucions mensuals que afecten al personal laboral que presta serveis 
en l’Escola Municipal d’Educació Especial de Can Mercader. 
 
 
 “Vist que en data 23 de maig de 2003 es va publicar en el Diari 
Oficial de Generalitat de Catalunya, núm. 3890, la resolució TIC/1445/2003, 
de 22 d’abril de 2003, per la qual es disposava la inscripció i la publicació del 
conveni col·lectiu de treball del sector de les escoles d'educació especial de 
Catalunya per l'any 2002 (codi de conveni núm. 7900215) incloent les noves 
taules salarials per l'any 2002. 
 
 Atès que al personal laboral de l'Escola Especial de Can Mercader li 
és d'aplicació aquest Conveni col·lectiu així com la resolució ENS/3042/2002, 
de 15 d'octubre, que adequa els mòduls econòmics del plus d'analogia per 
l'any 2002. 
 
 Atès el contingut de l’informe emès pel Departament de Recursos 
Humans, en el que hi consta l’estudi de costos que comporta l’aplicació del 
conveni, així com el corresponent estudi de finançament de l’esmentada 
Escola, 
 
 Atès que hi ha dotació econòmica a les partides pressupostàries 49 
423 D0 13000 Personal de l'Escola de Can Mercader i 49 313 A1 160001 de 
Quotes d'assegurances socials per atendre el cost de l’aplicació econòmica de 
l’esmentat conveni, 
 
 Aquesta Presidència, fent ús de les atribucions que li confereix 
l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril i dels Estatuts de l'Institut Municipal 
d'Educació, 

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Aplicar la resolució TIC/1445/2003, de 22 d’abril de 2003, 
per la qual es disposava la inscripció i la publicació del conveni col·lectiu de 
treball del sector de les escoles d'educació especial de Catalunya per l'any 
2002 (codi de conveni núm. 7900215), establint les retribucions mensuals que 
s’indiquen a partir de l’ u de gener de 2002, amb l’excepció del plus d’analogia 
retributiva que s’acorda en el punt dos de la present resolució i els 
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complements personals d’antiguitat i inamovible  que es mantenen amb els 
mateixos imports que l’any 2001. 
 
Lloc de treball   Salari     Complement        Complement 
              Base     Responsabilitat    Específic  
 
Director/a  1.246.09 219,05 35,95 
Professor/a 1.246,09  35,95 
Logopeda  1.246,09  35,95 
Educador/a    966,08   
Fisioterapeuta 1.246,09   
 
 Segon.- Fixar els següents imports mensuals del complement  
d’analogia retributiva de cadascuna de les categories retributives: 
 
Lloc de treball       Del 1-1-02 al 31-8-02                     A partir del 1-9-02  
 
Director/a            199.42     230,10 
Professor/a           199.42     230,10 
Logopeda            199.42     230,10 
Educador/a           210,56     210,56 
Fisioterapeuta          103,40     103,40 
 
 
 Tercer.- Aprovar l’abonament dels endarreriments que 
corresponguin de conformitat amb l’informe emès pel Departament de 
Recursos Humans de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
                  Endarreriments  
n.     Empleat/da Categoria   Any 2002  Any 2003    Total 
    
49   Verdura Milian Montserrat     Logopeda             1155,28 823,79    1979,07 
42  Castells Palau M Asunción  Director escol 1 333,31 823,79    2157,10 
47   Fernández Méndez Isabel  Profesor/a         1155,28  823,79    1979,07 
46   Gabirondo Concejo Cristina  Profesor/a         1155,28 823,79    1979,07          
45   Gual Dalmau Elena  Profesor/a         1155,28 823,79    1979,07  
44   Guevara Oliver Amador  Profesor/a         1155,28 823,79    1979,07 
43  López Cornejo Margarita  Profesor/a         1155,28 823,79    1979,07 
50   López Duque Manuela  Profesor/a         1155,28 444,50    1599,78 
48   Rodríguez Díaz Manuela  Profesor/a         1155,28 823,79    1979,07 
1334  Barnes Torras, Ricardo Fisioterapeuta     818,49 428,81    1247,30 
147  Manzano Doblas Maria Josefa Educador/a         581,70 355,68      937,38 
1343  Moreno Ayoma, Sonia  Educador/a           49,99 355,68      405,67 
97  Márquez Aranda Margarita Educador/a         460,51 509,49      970,00 
1344  Muñoz Blanco, Esther María Educador/a     119,30      119,30 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al 
Consell de l’Institut Municipal d’Educació i al Ple Municipal a la primera 
sessió que celebrin, als efectes de la seva ratificació. 
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 Cinquè.- Notificar el contingut de la present resolució al personal 
interessat, direcció de l’Institut Municipal d’Educació i al Departament de 
Recursos Humans”. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i 
Comerç, per manifestar que aquesta resolució fa referència a l’únic personal 
que no estan subjectes al conveni de l’Ajuntament, ja que estan subjectes a un 
altre tipus de conveni, perquè és un conveni que signa entre la representació 
del personal en Catalunya i la part privada d’allò que representa aqueix sector, 
i és un conveni que ha estat ratificat per la Generalitat i que nosaltres ho 
tenim d'obligat compliment, i com cada any és l’actualització de les 
retribucions d’aquest personal i el compliment d’allò que preveu el conveni. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 3.- Ratificar la Resolució de la Presidència de l’Institut 
Municipal d’Educació, núm. 258/03 de data 29 d’agost d’enguany, 
mitjançant la qual es modifiquen les jornades de treball i retribucions del 
personal contractat de l’Escola Municipal de Música, restant assabentats 
de la dimissió presentada pel professor de música senyor Jaime Badreras 
Buscart, i declarar raons d’urgència la convocatòria de places vacants de 
professors i autoritzar diverses contractacions laborals de caràcter no 
permanent. 
 
 “Vista les necessitats funcionals  de l’Escola Municipal de Música 
pel curs escolar 2003-2004, producte de la oferta i demanda recollida de 
matriculació per aquest curs escolar i com a resultat del seguiment de la 
implantació del nou projecte Educatiu de l’Escola aprovat pel Consell de 
l’Institut Municipal d’Educació, 
 
 Atès que de l’esmentada proposta es desprèn que es necessari 
modificar les jornades de treball del personal que ha prestat serveis en el curs 
anterior, tant els que tenen contracte en vigor com aquells que se’ls ha de 
contractar novament, així com la necessitat de contractar quatre nous 
professionals de forma no permanent que no consten a la plantilla de personal 
per l’exercici 2003, 
 
 Atès que el personal contractat ha estat informat de la proposta de 
modificació de les seves condicions de treball, i ha manifestat la seva 
conformitat amb la proposta que s’ajusta a les noves necessitats i realitats de 
la escola. 
 
 Atès que pel proper del curs escolar s’ha produït la dimissió 
presentada per l’empleat senyor Jaume Badreras Buscart, que s’adjunta al 
present informe,  



7 

 
 Atès que a la finalització del curs escolar 2002-2003 es van 
rescindir els contractes de treball amb els/les empleades que tot seguit es 
relacionen al haver finalitzat el període de relació establert inicialment, 
 
Nom         Especialitat 
 
Jordi Vallespí Vallvé (Dinamitzador) Cambra de cant i cant coral 
Alberto Romero Ortuño Roda + viola + violí + conjunt instrumental 
Alberto Andreu García Ll. Musical + piano 
Fernando Oltra Alcaranz  Clarinet + conjunt instrumental 
Roger Junyent Balasch Rodes + violi + conjunt instrumental. 
 
 
 Atès que l’Escola Municipal de Música precisa seguir comptant amb 
els esmentats professionals pel curs 2003-2004, amb una dedicació i relació 
contractual diferent, 
 
 Atès que l’Institut Municipal d’Educació va convocar a la finalització 
del curs escolar un concurs únic per cobrir les vacants o incidències que es 
pugessin produir en l’esmentat centre, però que per raons de temps no s’ha 
pogut encara realitzar el procés selectiu i que es del tot necessari cobrir amb 
caràcter d’urgència tots els llocs de treball vacants per poder assegurar en 
garanties el seu desenvolupament, 
 
 Atesa que la necessitat de cobrir amb la màxima urgència els  
quatre llocs de treball esmentats no inclosos a la plantilla com la cobertura de 
la renuncia presentada per un dels professionals en contracte en vigor, ha fet 
necessari atendre els informes - propostes de contractació que s’adjunten al 
present informe formulats per la Direcció de l’Escola amb el vist-i-plau de la 
Direcció de l’Institut Municipal d’Educació a la vista dels seus curriculums i 
l’entrevista realitzada a l’efecte, davant de la dificultat de trobar candidats/tes 
interessats/des en assolir aquestes funcions, 
 
 Atès que la resta de candidats que es proposen per cobrir la resta 
de llocs de treball vacants varen ser proposats pel curs anterior, 
  
 Atès que els/les candidats/tes proposats per la Direcció de 
l’Institut, d’acord amb el que es diu en el punt anterior, reuneixen el perfil 
professional i requisits necessaris per desenvolupar interinament la funció que 
s’ha de cobrir, 
 
 Atès que els article 16, 19 i 20 del Reglament del Personal al Servei 
de les Entitats Locals preveu que es pot contractar personal de caràcter no 
permanent per cobrir llocs de treball vacants i aquells que es precisin per la 
realització de serveis temporals, havent-se d’establir la causa que ho motiva i 
la disposició legal que reguli la tipologia de la relació contractual, i ha d’haver 
consignació pressupostaria suficient per atendre la contractació, 
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 Atès que els contractes de treball per cobrir llocs de treball estan 
emparats en el que preveu l’article 15  de l’Estatut dels Treballadors i el que 
disposa el Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès que la selecció del personal laboral s’ha de realitzar mitjançant 
convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima 
urgència en que es pot nomenar sense observar el tràmit establert com 
ordinari, d’acord amb el que preveu l’article 94 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, havent-se de donar compte, en aquest cas al 
Consell de l’Institut Municipal d’Educació i Ple Municipal; i publicar la 
designació en el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
  
 Atès el que preveu l’article 41 de l’Estatut dels Treballadors en 
relació a la modificació de les condicions de treball del personal, 
  
 Atès el contingut de l’acord del Ple Municipal de data de 20 de 
desembre de 2001, pel qual s’aprova el catàleg de llocs de treball d’aquest 
Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms, i les retribucions fixades per 
cada lloc de treball de l’escola municipal de música d’acord amb les 
dedicacions establertes pel curs 2001-2002, 
 
 Atès que la proposta de modificació de les jornades de treball en 
funció de la nova realitat per aquest curs escolar requereix que s’adeqüin les 
retribucions del catàleg en funció d’aquesta incidència, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària a càrrec a la partida 
pressupostària 49 423J0 13000 de Personal laboral/Escola de Música per 
atendre la modificació de  jornades que es proposen i en la 49 423J0 13100 
Personal Eventual/Escola de Música per atendre la contractació de quatre 
nous/noves professors/res per l’esmentat curs escolar 2003-2004, 
 
 Atès l’informe emès pel  Cap de Recursos Humans, 
 
 Aquesta Alcaldia Presidència, fent ús de les atribucions que li 
confereix l’article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril i els Estatuts de l’Institut 
Municipal d’Educació, 
 

HA RESOLT 
 

 Primer.- Establir pel curs escolar 2003-2004, les següent jornades 
de treball per especialitat més la següent distribució, que s’ajusta al quadre 
d’horaris proposat per la Direcció i el Departament de Recursos Humans. 

 
 
Especialitat 
 
 
 
 

Total 
Hores 
Anyals 
Contracte 

Presència 
Dintre 
Calendari 
Escolar 

Inici 
Preparació i 
Tancament 
Curs 

Lectives Atenció  
Pares 

Permanença Direcció 

Ll.Musical+Conjunt Instr.+ 
Piano 

1.209,00 1.109,00 100 869,25 18 221,8  
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Ll.Musical+Piano+ 
Secretari 

1.391,50 1.241,50 150 771,25 18 241,3 211 

Ll.Musical+Acom+Piano 1.264,00 1.164,00 100 931,25 18 214,8  

Piano+Ll. Musical + 
Acomp+Conjunt Instr. 

821,5 741,5 80 572 18,5 151  

Ll.Musical+Conjun. 
Inst.+Piano+Direccio 

1.560,50 1.410,50 150 496 18 292 604,5 

Ll.Musical+Orquestra+ 
Conjunt Instr+Violoncel 
+Rodes+Cap Estudis 

1.561,25 1.411,25 150 733,75 18 265,5 394 

Ll.Musical+Rodes+Saxo+ 
Clarinet+Conjun. Instru. 

507,5 463,5 44 366,5 9 88  

Conjunt Instr 
+Rodes+Flauta Travessera 

1.136,75 1.036,75 100 805,75 18 213  

Rodes+Violi + Conjunt 
Inst. 

677 613 64 472,5 18,5 122  

Rodes+Guitarra 1.268,75 1.168,75 100 913,75 17 238  

Violi 434,5 390,5 44 311 8,5 71  

(Dinamitzador) Cambra de 
Cant i Cant Coral 

268 252 16 198 0 54  

Roda +Viola + Violi + 
Conjunt Instr. 

432 404 28 317,5 9 77,5  

Ll.Musical + Piano 1.137,25 1.037,25 100 815 18,5 203,8  

Clarinet + Conjunt 
Instrumetal 

455 419 36 346,5 9 63,5  

Rodes+ Ll. 
Musical+Piano+Acom+C.I 

696,75 616,75 80 456 18,5 142,3  

Percussio+Conjunt Instr. + 
Roda 

245 221 24 170 8,5 42,5  

Guitarra+Conjunt Instr. 397,5 357,5 40 280 9 68,5  

 
  
 Segon.- Adequar les retribucions i la relació descriptiva dels llocs de 
treball en funció de les jornades anyals de treball assenyalades de conformitat 
amb el que va establir l’acord del Ple Municipal de data 19 de desembre de 
2002, les quals hauran de restar fixades en la forma que s’indica en el 
document annex I que forma part integrant de la present resolució, i 
incorporar-se en el catàleg de llocs de treball de l’Institut Municipal d’Educació 
aquells que estan incorporades a la plantilla de personal. 
          
 Tercer.- Modificar les jornades de treball anyal i les retribucions 
corresponents del personal que tot seguit es relaciona, que restaran fixades a 
partir del 1 de setembre de 2003 en la forma que tot seguit es relacionarà, que 
s’hauran de complir d’acord amb el que es preveu en l’apartat primer de la 
present resolució: 
 
Nom i cognom           Especialitat          Jornada          Jornada 
                       Curs 2002/03    2003/04 
     
Ruth  
García Lete 

Ll.Musical+Cambra+Piano      1.202           1.209 

Antoni de Padua  
Farell Codinach 

Ll.Musical+Piano+Secretari      1.332           1.391,5 
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Eva  
Escribano Fuentes 

Ll.Musical+Acom+Piano      1.218           1.264 

Assumpta  
Rodríguez Ollé 

Ll.Musical+Cambra+Rodes+Piano+Direccio      1.450           1.560.5 
 

Jaume  
Solé Viñas 

Ll.Musical+Orquestra+Cambra+Rodes+ 
Cap Estudis+Violoncel 

     1.388       
1.561,25 

Josep Oriol  
Espona Andreu 

Cambra+Rodes+Flauta Travessera         945       
1.136,75 

Daniel  
Yuguero Rodríguez 

Cambra+Rodes+Guitarra      1.160       
1.268,75 

Enric  
Centena Serna 

Cambra+Violi         608              434.5 
 

Anna  
Ceixells Sender 

Rodes+ Ll. Musical+Piano+Acom+C.I         482              173 
 

Domingo  Martínez 
González de la Rubia 

Piano + Ll.Musical + Acomp.  + Conjunt 
Instr. 

        471 821.5 

    

 
 Quart.- Restar assabentat de la dimissió presentada pel professor 
de música senyor Jaime Badreras Buscart, amb efectes 31 d’agost de 2003. 
 
 Cinquè.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir les funcions 
docents a l’Escola Municipal de Música de Cornellà de Llobregat, que a 
continuació s’indicaran, justificat per la impossibilitat material de poder 
disposar dels professionals adequats mitjançant el procediment de la 
convocatòria pública a l’inici de l’activitat prevista pel 1 de setembre de 2003: 
 
Places a la plantilla de personal laboral: 
      
            Dedicació   
Categoria  Especialitat    Anyal        Motiu                                   
 
Dinamitzador/a Cambra de Cant i Cant Coral 268 Vacant – Finalització contracte 
Professor/a Ll.Musical+Rodes+Saxo+ 

Clarinet+Conjun. Instru 
507,5 Vacant – Dimissió Jaume 

Badreras Buscart 
Professor/a Ll.Musical + Piano 1137,25 Vacant – Finalització contracte 
Professor/a Clarinet + Conjunt 

Instrumetal 
455 Vacant –  Finalització contracte 

Professor/a Rodes+Violi + Conjunt Inst. 677 Vacant – Finalització contracte 
 
 
Nous llocs de treball que s’han de cobrir pel curs escolar 2003-2004 no 
inclosos a la plantilla de personal laboral: 
                                                                Dedicació 
Categoria  Especialitat             anyal      
                                    
Professor/a Roda +Viola + Violi + Conjunt Instr.           432 
Professor/a Rodes+ Ll. Musical+Piano+Acom+C.I          696,75 
Professor/a Percussio+Conjunt Instr. + Roda          245 
Professor/a Guitarra+Conjunt Instr.          397,5 
 



11 

 
 Sisè.- Autoritzar les contractacions laborals de caràcter no 

permanent dels candidats proposats que més endavant s’indiquen, amb 
efectes 1 de setembre de 2003 per cobrir les places i els llocs de treball 
vacants que s’indiquen i fins tant no es proveeixin definitivament en la forma 
prevista en l’article 88 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals o bé s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 
24 de l’esmentat Reglament;  en qualitat de professors de música, en les 
especialitats i dedicacions que s’indicaran; establint-los les retribucions que 
els hi corresponguin d’acord amb el que preveu l’acord de condicions de treball 
del personal d’aquest Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms, a 
l’empara del que disposen els articles 19 i ss. del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, l’article 15 de l’Estatut dels Treballadors i el Reial 
Decret 2720/98: 
 
Especialitat             Dedicació     
                           anyal        Candidat/s 
     
(Dinamitzador) Cambra de Cant i Cant Coral 268 Jordi Vallespí Vallvé 
Ll. Musical + Rodes + Saxo + Clarinet +  
Conjunt Instrumental 

507.05 Antonio Miguel Santos 
Rodríguez Sánchez 

Ll.Musical + Piano 1137,25 Alberto Andreu García 
Clarinet + Conjunt Instrumetal 455 Fernado Oltra Alcaranz  
Des+Violi + Conjunt Inst. 677 Roger Junyent Balasch 
 
 
 Setè.- Autoritzar les contractacions laborals de caràcter no 
permanent dels candidats proposats que més endavant s’indiquen, amb 
efectes 1 de setembre de 2003 per atendre el servei determinat de docència 
musical a l’Escola Municipal de Música de Cornellà de Llobregat, durant el 
curs escolar 2003-2004, finalitzant la relació el 31 d’agost de 2004 o bé amb 
anterioritat si es dóna algun dels supòsits recollits en l’article 24 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals; en qualitat de 
professors de música, en les especialitats i dedicacions que s’indicaran; 
establint-los les retribucions que els hi corresponguin d’acord amb el que 
preveu l’acord de condicions de treball del personal d’aquest Ajuntament i dels 
seus Organismes Autònoms, a l’empara del que disposen els articles 19 i ss. 
del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, l’article 15 de 
l’Estatut dels Treballadors i el Reial Decret 2720/98: 
  
Especialitat                Dedicació                         
                       anyal        Candidat/s  
     
Rodes + Ll. Musical + Piano + Acompanyament 
+ Ci 

696.75 
 

Susana Moro Romeu 

Repercusio + Conjunt Instrumental + Roda 245 Francisco Ruiz Tejedor 
Guitarra + Cojunt Instrumental 397,5 Gabriel Ballester Coll 
Roda +Viola + Violi + Conjunt Instr. 432 Alberto Romero Ortuño 
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 Vuitè.- Donar compte del contingut de la present resolució al 
Consell de l’Institut Municipal d’Educació. 
 
 Novè.- Donat compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la seva propera sessió per la seva ratificació. 
 
 Desè.- Publicar la designació  efectuada amb caràcter d’urgència en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i 
Comerç, per manifestar que aquesta Resolució fa referència a que cada any 
l’Escola de Música té el seu ritme i en funció dels cursos i les activitats que es 
fan, doncs s’han de modificar les jornades de treball i adequar les retribucions 
del personal en funció de les hores que realitzen en l’escola.  
  
 A continuació pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
veu que hi ha una dimissió d’un professor i la contractació de varis, i 
l’agradaria saber –si es pot- per què ha dimitit, si és per motius personals o si 
ha passat alguna cosa, i com han contractat tants, si no estava previst això, si 
no estan fixos o si no hi ha places fixes a l’escola de música. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Sr. Balmón, per manifestar que quan 
es parla de dimissió es parla de renúncia, és un formalisme, un tecnicisme en 
el dret laboral. 
 
 Pel que fa al tema del personal, hi ha una part de la plantilla que sí 
que és fixa i una altra part que no ho és, perquè, a més, és una plantilla molt 
canviant, en funció de què és gent que treballa deu o cinc hores setmanals 
depèn dels cursos, i en el moment que ells troben unes altres sortides 
professionals, hem de buscar personal per a les diferents disciplines que es 
donen en l’Escola de Música, però el personal és seleccionat en una bossa de 
treball que tenim a l’any i, per tant, a partir d’això es va contractant a aqueix 
personal, però no hi ha augment de personal ni de cost, simplement hi ha una 
redistribució en funció de l’oferta que s’ha fet de cursos en el marc de l’Escola 
Municipal de Música, i fins que això no es fa no es pot adaptar les retribucions 
i l’horari del personal que allí hi treballa. 
 
 A continuació pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que, si de cas, recordar que a la Junta General de l’IME es va 
aprovar al seu moment un projecte respecte a l’Escola de Música i que això va 
comportant la seva implementació i també canvis, una mica més de despeses, 
també més alumnes, etc.    
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 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
   
 4.- Ratificar el decret de l’Alcaldia núm. 4.483/03 de data 14 
d’agost, mitjançant el qual es declaren raons d’urgència per autoritzar la 
contractació no permanent d’una auxiliar administrativa pel programa 
Elionor, en el marc de l’acció 2 de la Iniciativa Comunitària Equal.   
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació, 
es dóna lectura del Decret dictat per l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva 
urgència, el text literal del qual és el següent: 
 
 
 “Vist el decret núm. 3.917/03 de data 17-07-2003, corresponent al 
Desenvolupament del Projecte Elionor en el marc de l’acció 2 de la Iniciativa 
Comunitària Equal, en el que s’autoritza la contractació d’un auxiliar 
administratiu pel període de l’01 de setembre de 2003 i fins el 30 de juny de 
2004, 
 
 Atès que d’acord amb l’atorgament de la subvenció per la realització 
d’aquest projecte s’ha de contractar a un auxiliar administratiu, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 d), 19 i 20 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals així com l’article 12 i 15 1 a) de 
l’Estatut dels Treballadors, i l’article  2 del Reial Decret 2720/1998, de 18 de 
desembre. 
 
 Atès que en el pressupost estan creades les partides 21 322 H0 
13100 de laboral eventual/Elionor i 21 313 A0 1600008 Seguretat 
Social/Elionor, amb dotació suficient per poder procedir a la contractació del 
personal seleccionat, 
 
 Atès que en l’actualitat no es disposa de cap candidat/a de la 
darrera convocatòria per cobrir llocs de treball d’auxiliar administrativa per 
cobrir aquesta funció en aquest projecte, 
 
 Atès que la senyora Rosa Mª Martín López, reuneix el perfil i 
condicions necessàries per participar en aquest projecte, 
 
Atès que no hi ha temps material per realitzar una convocatòria per 
seleccionar personal d’aquestes característiques i es urgent cobrir aquesta 
funció a la major brevetat possible, 
 
 Atès que el període màxim de contractació ha d’ésser fins el 30 de 
juny de 2004. 
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  Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3683/03 de data 18 de juny de 2003, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per cobrir temporalment el 
servei d’auxiliar administrativa, 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació no permanent de la Senyora Rosa 
Mª Martin Lopez, en qualitat d’auxiliar administrativa, amb efectes 01 de 
setembre de 2003 i fins el 30 de juny de 2004, per atendre el projecte 
subvencionat que a continuació es relaciona i amb càrrec al programa 
esmentat en la part expositiva: 
 

Nom projecte:   ELIONOR  
Núm. contractacions: 1  
Categoria professional:  1 auxiliar administrativa  
Retribució mensual: 1.071,24.-euros  
Jornada de treball anyal: 1.490 hores 
  

 Tercer.- Establir a l’esmentat personal la resta de condicions 
establertes per al personal laboral d’aquest Ajuntament. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació. 
 
 Cinquè.- Publicar aquest nomenament en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Butlletí d’Informació Municipal, en compliment de que 
estableix l’article 104 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
de Règim Local, així com en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en 
els termes exigits per l’article 10 del Reglament de personal al Serveis de les 
Entitats Locals de Catalunya.” 
 
  
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i 
Comerç, per manifestar que aquest decret fa referència  a les contractacions 
que hi havíem realitzat en els diferents projectes europeus –en aquest cas per  
un any- tant de tècnics com de personal auxiliar, per a les iniciatives del 
programa Elionor en el marc de l’acció de la iniciativa comunitària Equal. 
  
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PRESIDÈNCIA, 
INTERIOR I  COMERÇ 
 
 
 5.- Rectificar la superfície a desafectar del CEIP Suris, que es va 
sol·licitar al Departament d’Ensenyament de la Generalitat, mitjançant 
acord de Ple de data 27 de març d’enguany. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple d’aquest Ajuntament de data 27 de 
març del 2003, mitjançant el qual es va aprovar sol·licitar al Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, autorització per a procedir a la 
desafectació d’un espai de 1000 m2,  dintre del CEIP Suris. 
 
 Atès que el Departament d’Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya, va comunicar a aquest Ajuntament, que la superfície proposada 
per a desafectar no correspon amb la que inicialment es va estudiar amb la 
Delegació. 
 
 Vist l’informe de l’Arquitecte Municipal amb la nova ubicació de la 
superfície a desafectar, i el nou  plànol. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Rectificar la superfície  a desafectar que es va sol·licitar al 
Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, mitjançant acord 
del Ple de data 27 de març del 2003,  del CEIP Suris, i que es la que a 
continuació es descriu, conforme al plànol adjunt. 
 
 “ Superfície 1.170 m2, que afronta al nord amb el carrer Terra Alta;  
al sud amb el pati del CEIP Suris; a l’oest amb el carrer Federica Montseny i a 
l’est amb l’edifici de la escola a través d’un espai-pas”. 
 
  Segon.- Comunicar el present acord al Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, a l’Institut Municipal 
d’Educació (I.M.E.), al Departament d’Edificis Municipals i la Intervenció 
Municipal.”  
   
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que aquest acord fa referència a un 
increment de 170 m2. més, perquè allò que es planteja és una ubicació 
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diferent a la que s’havia previst a l’inici i, per tant, s’acorda rectificar la 
superfície de l’anterior acord i iniciar el procés de desafectació d’aqueixa 
parcel·la per poder fer una escola bressol en aquest espai. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que està d’acord amb 
això, però només vol fer un apunt.  
 
 En les eleccions, els veïns de Fontsanta ens van fer arribar 
nombroses queixes, i ara, amb aquest tema m’han tornat a dir el mateix, que 
hi ha quantitat de veïns que no estan d’acord i pregunten com és que s’ha 
canviat el nom del col·legi, i la veritat és que jo no els he sabut donar cap 
explicació, perquè no sé si és que m’ha passat per alt, o no ha passat pel Ple. 
Aquest col·legi s’anomenava Fontsanta i fins i tot em diuen que s’ha tancat la 
porta que dóna a Fontsanta, i sembla ser que tenen la seva versió de per què 
s’està fent això, doncs s’està mirant a l’altre costat dels blocs, i la veritat és 
que no he sabut donar-los cap explicació de per què s’ha canviat el nom del 
col·legi, i els que han parlat amb mi reivindiquen el nom del col·legi Fontsanta, 
i jo ho transmeto aquí. 
 
 Novament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a 
President-Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, 
per manifestar que al seu moment va ser una decisió de la comunitat 
educativa i nosaltres en aquest sentit no tenim res a objectar, perquè crec que 
el nom no determina el contingut, és accessori. 
 
 Pel que fa a l’altra qüestió, jo no sé per on s’entra però jo vaig estar 
l’altre dia i crec que l’entrada continua sent la mateixa que hi havia fins ara, 
perquè  no hi pot haver cap altra entrada, crec jo, i ho dic perquè vaig estar el 
dilluns. 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que de totes maneres això de la comunitat educativa és del 
Consell Escolar i per tant, és una proposta que és dels professors, dels pares, i 
suposo que com tots els noms, sempre és un tema polèmic, perquè hi ha gent 
a favor d’un nom o d’un altre, però en qualsevol cas aquesta és la decisió del 
centre.  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
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Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 6.- Declarar desert el concurs convocat per l’adjudicació de l’ús 
privatiu d’un terreny municipal, situat al extrem sud de l’Illa 
d’Equipaments Almeda, per a la construcció d’un hotel, mitjançant la 
cessió d’un dret de superfície. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l'expedient instruït per l’atorgament de l’ús privatiu d’un 
terreny municipal, situat a l’extrem sud de l’Illa d’Equipaments Almeda, per a 
la construcció i explotació d’un hotel mitjançant la cessió d’un dret de 
superfície,  segons acord del Ple de data 30 d’abril del 2003.  
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes, es va presentar 
una única proposició   per l’Empresa “Envergure España, S.L.”, a la  qual es 
va sol·licitar subsanació de la documentació sol·licitada per aquest 
Ajuntament, al sobre núm. 1, i no havent-se procedit a l’esmentada 
subsanació, la Mesa de Contractació reunida el dia 10 d’agost, proposa 
declarar  desert el concurs, per falta de subsanació.  
   
 Aquesta Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, 
proposa al ple l’adopció dels següents 
    

ACORDS 
 

 Primer.- Declarar desert  el concurs de l’ús privatiu d’un terreny 
municipal, situat a l’extrem sud de l’Illa d’Equipaments Almeda, per a la 
construcció i explotació d’un hotel mitjançant la cessió d’un dret de superfície, 
pels motius indicats a la part expositiva d’aquest acord.  
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 Segon.-  Notificar el present acord a l’Empresa Envergure España, 
S.L., al  Departament  d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures i la Intervenció 
Municipal.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que es va presentar una proposta, però 
aquesta proposta mancava d’un document fonamental que és l’aval que s’ha 
de presentar, -tot l’altre ja està presentat-  i que és preceptiu perquè la mesa 
pugui estudiar la proposta. 
 
 Per tant, després de fer-se l’oportú requeriment a l’empresa que hi 
havia fet la presentació, la mesa va prendre la decisió de deixar desert el 
concurs, però això no vol dir que en pròxims plens ens torni a arribar un plec 
semblant, donat l’interès de seguir amb aquesta iniciativa municipal de 
construir en aquesta parcel·la un hotel, però evidentment, no abans que 
tinguem clares les possibilitats concretes i serioses de poder tenir ofertes, 
doncs aprovar novament un plec sense saber que hi haurà ofertes, ens 
portaria a trobar-nos que, potser d’aquí a dos plens, ho deixem novament 
desert. 
 
 Per tant, crec que el millor és buscar grups que puguin estar 
interessats i a partir d’això i tal com hem fet altres vegades, treure el plec de 
condicions perquè es presenti l’oferta que cadascú cregui oportú.   
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 7.- Aprovar inicialment la cessió gratuïta, en propietat a 
l’Institut Català del Sòl, d’una parcel·la de 3000m2, en Sant Ildefons, per 
a la construcció de habitatges. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el Conveni  signat entre l’Institut Català del Sòl i aquest 
Ajuntament, per a la construcció per part d’aquest Institut, per a la 
construcció d’habitatge de protecció oficial al Barri de Sant Ildefons,  i que va 
ser ratificat pel Ple de data 23 de març de 2001,  en el qual s’establia que 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, faria els tràmits per formalitzar la 
cessió gratuïta a l’Institut Català del Sòl, d’una finca de 3.773 m2, de la seva 
propietat situada a l’avinguda de Salvador Allende, d’aquesta ciutat, per a la 
construcció d’habitatges de protecció oficial, en règim de lloguer. 
 

 Atès que conforme a la medició i definició urbanística definitiva de 
la parcel·la a cedir, aquesta té una superfície de 3.000 m2, essent la descripció 
de la mateixa la següent: 
 
“Parcel·la de superfície 3000 m2, qualificada com a 10 HP, amb els llindes 

següents: al nord amb l’edifici de l’INEM i la zona verda ubicada a la 
cantonada de l’avinguda Salvador Allende amb l’avinguda de la República 
Argentina, al sud amb un passatge de vianants limítrofa amb edificis 
d’habitatges, a l’est amb l’avinguda Salvador Allende, i a l’oest amb el pati del 
col·legi públic Torre la Miranda. Els paràmetres urbanístics de la finca, 
d’acord a la modificació del PGM –76 de 17/4/2002, són els següents: 
edificabilitat 11.000 m2 st; ocupació en planta 2.000 m2, i alçada mínima PB 
+ 4 pp i màxima PB + 9 pp”. 

 
 Vist l’informe del Departament de Contractació i Patrimoni i 
Secretaria General. 
 
 La Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, proposa 
al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
   
 Primer.- Aprovar inicialment la cessió gratuïta, en propietat, a 
l’Institut Català del Sòl, de la parcel·la de propietat municipal que a 
continuació es descriu, conforme al plànol adjunt: 
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“Parcel·la de superfície 3000 m2, qualificada com a 10 HP, amb els 
llindes següents: al nord amb l’edifici de l’INEM i la zona verda 
ubicada a la cantonada de l’avinguda Salvador Allende amb 
l’avinguda de la República Argentina, al sud amb un passatge de 
vianants limítrofa amb edificis d’habitatges, a l’est amb l’avinguda 
Salvador Allende, i a l’oest amb el pati del col·legi públic Torre la 
Miranda. Els paràmetres urbanístics de la finca, d’acord a la 
modificació del PGM –76 de 17/4/2002, són els següents:  
 
edificabilitat 11.000 m2 st; ocupació en planta 2.000 m2, i alçada 
mínima PB +pp i màxima PB + 9 pp”. 

 
 Segon.-  La finalitat concreta de la cessió, que es fa en interès de la 
població, és la de construcció d’habitatges de protecció oficial en règim de  
Promoció Pública o especial, d’acord amb els paràmetres urbanístics descrits a 
l’apartat primer d’aquest acord. 
 
 Si el bé cedit no es destina a l’ús previst en els terminis fixats 
anteriorment, revertirà automàticament en ple dret al Patrimoni de l’Ens Local 
cedent, de conformitat amb les condicions de l’article 50 del Decret 336/1988 
de 17 d’octubre, del Reglament de Patrimoni dels Ens Local. 
 
 Tercer.- Totes les despeses que comporti la cessió, incloses les 
notarials i registrals aniran a càrrec de l’Institut Català del Sòl . 
 
 Quart.- Realitzar totes les operacions registrals, que siguin 
necessàries, als efectes de què la finca de propietat municipal,  que és objecte 
de cessió a l’Institut Català del Sòl, registralment sigui una finca independent. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde, Josep Montilla Aguilera, per a 
la signatura de quants documents públics i privats siguin necessaris, per a 
l’execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Sisè.- Sotmetre l’aprovació de l’esmentat acord a informació pública 
mitjançant la inserció d’edicte al Butlletí Oficial de la Província, pel període de 
trenta dies i al tauler d’anuncis de la Corporació, per tal que qui es consideri 
interessat pugui efectuar al·legacions i reclamacions. Transcorregut l’esmentat 
termini sense que hagin recaigut al·legacions, aquest s’entendrà 
definitivament aprovat. 
 
 Setè.- Donar compte al Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya, de conformitat amb l’article 49.3 del Reglament de 
Patrimoni dels Ens Locals. 
 
 Vuitè.- Comunicar el present acord a l’Institut Català del Sòl, al 
Departament d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures i la Intervenció 
Municipal.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que això és conseqüència del conveni que 
es va signar al seu moment amb l’Institut Català del Sòl i que va ser ratificat 
per aquest Ple el 23 de març de 2001, i que hi hauria la possibilitat de fer una 
sèrie d’operacions d’habitatge social en la zona d’Alps i després en la zona de 
Sant Ildefons. 
 
 En aquest moment el que fem és iniciar el tràmit per cedir aqueixos 
terrenys, perquè es pugui tirar cap endavant l’acord que hi va haver, que era 
per fer habitatges de lloguer destinats a gent jove i a grups i col·lectius amb 
necessitats socials urgents. 
 
 Estaríem al voltant de 102 habitatges, i s’haurà de veure com queda 
definitivament el projecte que presenta l’Incasol, però aquest és l’inici de 
l’expedient administratiu, o sigui, el primer tràmit per iniciar la concreció 
d’aquest projecte. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que al seu Grup li consta 
que els veïns del barri, -si més no els més pròxims d’aquesta zona- no estan 
d’acord amb què es facin aquests habitatges, i la pregunta és si no hi hauria 
possibilitat de trobar un altre solar en un altre barri que no estigui tan 
densificat d’habitatges, com és el barri Sant Ildefons, perquè ara posarem 120 
habitatges més en una de les poques zones verdes que hi ha al barri –encara 
que davant tenen el Parc de Can Mercader, però és una miqueta més lluny- i 
també en un barri que creiem que està molt densificat d’habitatges. 
 
 Seguidament pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que hem de ser conseqüents amb decisions que hem pres 
col·lectivament, perquè aquest terreny té aquesta qualificació que es va fer al 
seu moment, i no és una zona verda i mai ha estat una zona verda, ho és tot 
just la que hi ha al davant. A més a més, ja hi figurava en el conveni amb 
l’Incasol, i jo crec que hem de ser seriosos, perquè si es fa ara i es materialitza 
un acord del conveni amb l’Incasol, és entre d’altres coses perquè 
afortunadament ja tenim molt avançats els habitatges d’Alps i, per tant, s’està 
en condicions de començar l’altra promoció, per cert, amb projecte 
arquitectònic més que avançat per part del propi Incasol. 
 
 Tenim en compte que la gent que està en contra diu que ho 
donarem als magribíns, als gitanos, o no sé a qui, ara bé, tothom sap que no 
són habitatges destinats a col·lectius en concret, sinó precisament a gent jove i 
fonamentalment a gent del barri. Per tant, del que es tracta és de tenir 
arguments per defensar aquest tipus de coses, i no com hem escoltat de què 
és per a gent de fora, quan no és així, sinó que són tot just habitatges de 
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lloguer pensats fonamentalment per a gent jove del barri, que si no hauran de 
marxar del barri i, per tant, crec que hem de ser coherents. 
 
 Tot seguit pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, 
com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que és evident que 
Cornellà necessita habitatges i no crec que ningú pugui estar en contra de què 
es facin habitatges, però sí que potser s’hauria de revisar la manera de donar 
en lloguer aquests habitatges, perquè a mi sí que m’han arribat queixes, 
perquè si una persona agafa un pis per cinc anys, pràcticament no li donem 
temps per a estalviar per a un altre habitatge, perquè serà del mateix tipus 
que es fan a Alps, no?, de lloguer durant cinc anys com a màxim. Aleshores, 
això es podria parlar. 
 
 Res més que això, que no recordo que el Partit Popular hagi signat 
cap acord amb els grups, però com és la seva pauta i la seva costum, 
continuarà donant suport a allò que cregui que és beneficiós per a la ciutat i, 
sens dubte, estem d’acord amb la construcció d’habitatges, i no només en 
aquest lloc, sinó que també pot ser en d’altres llocs, perquè crec que ara tenim 
bastants zones d’equipaments, però d’habitatges poques.    
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 8.- Aprovar la modificació de crèdit número 6/2003 del 
Pressupost de l’Institut Municipal d’Educació, mitjançant suplement de 
crèdit finançat amb romanent líquid de Tresoreria. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la Resolució de la Presidència número 297/03 de data 16 de 
setembre d’enguany, de l’Institut Municipal d’Educació proposant a l’Alcalde-
President l’aprovació de la modificació de crèdit per suplement de crèdit amb 
càrrec al Romanent de Tresoreria número 6/2003, per un import de 27.330 
euros. 
 
 Vist l’escrit del Cap dels Serveis Administratius de l’Institut 
Municipal d’Educació de data 16 de setembre d’enguany, sol·licitant la 
confecció del Decret d’Alcaldia per a l’aprovació de l’expedient abans esmentat. 
 
 Atès el que estableix l’article 158 de la Llei 39/1988, Reguladora de 
les Hisendes Locals, de 28 de desembre i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 
500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 2003. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, i de conformitat amb el que 
estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del Pressupost per a 2003, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 
6/2003 del Pressupost de l’Institut Municipal d’Educació, mitjançant 
suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria que es proposa, 
segons el següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació   Consignació 

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final 

      
49.423F3.22706 Prestació serveis/activ.dinamització 72.791,00 27.330,00 0,00 100.121,00 

 TOTAL  27.330,00 0,00  
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ESTAT 
D'INGRESSOS 

     

  Previsió   Previsió 

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final 

      
49.87001 Rom.Tresoreria/Suplement Crèdit 87.921,25 27.330,00 0,00 115.251,25 

 TOTAL  27.330,00 0,00  

 
 
 
RESUM  PER CAPÍTOLS 
 
CAPÍTOL/ DESPESES ALTES  BAIXES 
 
II.- Compra de béns i serveis 27.330,00 0,00  
 TOTAL  27.330,00 0,00 
 
 
CAPÍTOL/INGRESSOS ALTES BAIXES  
 
VIII.- Actius financers 27.330,00 0,00 
 TOTAL  27.330,00 0,00 
 
  
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que aquesta modificació de crèdit fa 
referència a un ajust d’unes partides en relació amb la circumstància del curs 
acadèmic de l’IME, en quant al funcionament pressupostari. Aquesta és una 
modificació de 27.330,- euros, destinada a activitats de dinamització que es 
financen amb el propi romanent de l’IME.    
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció:  
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 9.- Aprovar la modificació de crèdit del Pressupost de 
l’Ajuntament número 24/2003 del pressupost de l’Ajuntament, 
mitjançant suplement de crèdit finançat amb majors ingressos i 
romanent líquid de Tresoreria. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vistes les propostes de modificació de crèdits de l’Àrea de Salut 
Pública, Consum i Benestar Social, de suplement de crèdit amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria, motivada per la formalització del contracte 
d’Assistència Tècnica per la Comissionada d’Alcaldia, i per revisions de 
diversos contractes, per un import total de 76.505,- euros. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdit per suplement per majors 
ingressos, del Departament de la Dona, motivada per aportacions percebudes 
d’organismes oficials d’import 26.135,- euros. 
   
 Vistes les propostes de modificació de crèdits del Departament de 
Contractació per suplement de crèdits a càrrec del Romanent de Tresoreria, 
motivat per la necessitat de dotar diverses partides de crèdit adequat i 
suficient, per un import total de 5.625,- euros.   
 
 Atès el que disposa l’article 158 de la Llei 39/1988, Reguladora de 
les Hisendes Locals, de 28 de desembre i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 
500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2003. 
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 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

  Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 24/2003 per 
suplement de crèdit, amb càrrec al Romanent de Tresoreria i majors ingressos 
que es proposa, segons el següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació   Consignació 

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final 

      
26.121E0.2200001 Mat. Oficina no invent./Contractació 500,00 400,00 0,00 900,00 

26.121E0.2260201 Anuncis Oficials/Contractació 10.500,00 5.000,00 0,00 15.500,00 

26.451A0.21200 Conserv. Immobles Àrea Cultura 2.790,00 225,00 0,00 3.015,00 

32.315P2.22300 Transports-Excursions/Gent Gran 7.112,00 2.600,00 0,00 9.712,00 

32.315P2.22706 Treballs Tècnics/Gent Gran 51.533,00 1.500,00 0,00 53.033,00 

32.315P2.22729 Treballs Tècnics/Atenció Domiciliar. 118.856,00 32.905,00 0,00 151.761,00 

32.315P3.48000 Ajuts/Infància-Adolescència 98.369,00 35.000,00 0,00 133.369,00 

33.315P1.2260501 Activitats/Centre Informació Dona 55.513,16 26.135,00 0,00 81.648,16 

33.315P1.22706 Treballs Tècnics/Dona 26.877,84 4.500,00 0,00 31.377,84 

 TOTAL  108.265,00 0,00  

 
 

     

ESTATD'INGRESSOS      

  Previsió   Previsió 

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final 

      
71.42006 Ministeri de Treball/Dona 0,00 11.000,00 0,00 11.000,00 

71.45518 Generalitat/Serv.Català Salut 0,00 9.135,00 0,00 9.135,00 

71.45519 Generalitat/ i C. Dona 0,00 6.000,00 0,00 6.000,00 

71.87001 Romanent Tresor./Suplement Crèdit 959.269,91 82.130,00 0,00 1.041.399,91 

 TOTAL  108.265,00 0,00  

 
 

RESUM PER CAPÍTOLS 
 
CAPÍTOL/ DESPESES ALTES  BAIXES 
 
II.-  Compra de béns i serveis 73.265,00      0,00  
IV.- Transferències corrents                                                           35.000,00      0,00 
        TOTAL 108.265,00      0,00 
 
 
CAPÍTOL/INGRESSOS ALTES  BAIXES  
 
IV.-   Transferències corrents 26.135,00     0,00 
VIII.- Actius financers                                                                  82.130,00     0,00 
         TOTAL 108.265,00     0,00 
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 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que fa referència a modificacions de 
crèdit del propi Ajuntament, i una part important per import de 26.135,-  
euros, queden desglossats amb ingressos derivats del Ministeri de Treball per 
aplicar a programes sobre la dona,   de la Generalitat de Catalunya per aplicar 
al Servei Català de la Salut, i de la Generalitat de Catalunya per aplicar a 
programes sobre la dona. Aquests són ingressos que passen a aquestes 
partides per import de 26.135,- euros, per a suplementar les activitats que 
financen, i que és el que acabo d’esmentar: Dona i Servei Català de la Salut. 
  
 A part, 82.130, euros addicionals són per a complementar partides 
destinades bàsicament a l’Àrea de Serveis Socials, en relació a temes de gent 
gran, atenció domiciliària, ajuts a infància i adolescència, que per limitacions 
pressupostàries les peticions que en aquests moments acumulen han 
aconsellat aquesta modificació de crèdit, i en total 108.265,- euros que es 
modifiquen dels quals 26.135,- euros provenen d’aquests finançaments dels 
altres organismes Ministeri i Generalitat, i 82.130,- euros que es financen amb 
càrrec al romament de l’Ajuntament.      
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció:  
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
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Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
  10.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança 
Fiscal núm. 24 reguladora de la Taxa per la prestació de serveis a les 
escoles municipals d’ensenyaments especials. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’informe emès per la Directora de l’Institut Municipal 
d’Educació, en el que manifesta la necessitat de modificar la Taxa reguladora 
de la prestació de serveis a les escoles municipals d’ensenyaments especials, 
 
 Atès el que preveuen els articles 15 i 16 de la Llei 39/1988 de 28 de 
desembre reguladora de les Hisendes Locals, sobre la imposició i ordenació de 
tributs per les Corporacions Locals. 
 
 Atès el que disposa l’article 162.2 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
municipal i de règim local de Catalunya,  en concordança amb l’article 112 de 
la mateixa Llei,  referents al procediment a seguir  en l’aprovació de les 
Ordenances, així com l’article  17 de l’esmentada Llei 39/1988, reguladora de 
les Hisendes Locals, de 28 de desembre, també sobre el procediment en les 
Ordenances Fiscals. 
 
 Vistos els informes emesos per la Secretària General i l’Interventor, 
de conformitat amb el que assenyala l’article 163 de la indicada Llei 8/1987,  
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment  la modificació de l’Ordenança 
Fiscal núm. 24, reguladora de la Taxa per la prestació de serveis a les escoles 
municipals d’ensenyaments especials, de conformitat amb l’annex núm. 1 del 
present acord. 
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 Segon.- Exposar l’acord precedent al tauló d’Anuncis d’aquest 
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l’endemà de la publicació 
del corresponent anunci en el butlletí Oficial de la Província i en un Diari de 
gran difusió de la província. 
 
 Dins d’aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i 
presentar les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns. 
 
 Tercer.- Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap 
reclamació en l’esmentat termini d’exposició pública, l’acord adoptat 
d’aprovació provisional s’entengui com a definitiu. 
 
 Quart.- Disposar, així mateix, que l’acord definitiu, incloent el 
provisional, elevat automàticament a aquesta categoria, es publiqui en el 
Butlletí Oficial de la Província i que posteriorment entri en vigor al dia següent 
de la publicació de l’acord del Ple d’aprovació definitiva en el B.O.P.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que malgrat que el mes vinent 
tindrem oportunitat de plantejar l’anàlisi de les ordenances globals, aquesta 
en particular, que és la de l’Escola Municipal de Música, és la que fixa les 
tarifes i els preus públics de la matrícula corresponent al curs 2003-2004, i 
per tant, no es podia aplicar una matrícula sense tenir l’ordenança i les tarifes 
modificades, i és per això que de forma extraordinària ve aquesta modificació 
de l’Ordenança 24. 
 
 En relació a l’ordenança que hi havia en vigor fins ara, hi ha una 
reestructuració, ja que abans hi havien dues tarifes, la primera i la segona, i 
ara hi ha un bloc que fa referència als cursos, en totes les seves diferents 
blanques, i després la tarifa segona i la tercera que és per separar 
assignatures per alumnes menors de disset anys o alumnes de més de disset 
anys, i aquest agrupament fa que probablement -i així ho heu pogut veure els 
que vàreu participar a la Comissió d’Economia i Hisenda- faci que no es 
puguin comparar homogèniament els preus d’una tarifa i de l’altra, però mirat 
amb més cura –que ens ho hem estat mirant- la variació que s’ha pogut 
produir està al voltant del 3,85%, d’increment que hi ha entre unes tarifes i 
unes altres, que és pràcticament menys que la inflació que va haver-hi l’any 
passat, que va tancar amb un 4%. Això seria bàsicament les modificacions de 
l’ordenança i la proposta que formula l’IME per a aquesta tarifa de l’Escola 
Municipal de Música.     
 
 També hi ha un petit redactat que fa referència al text articulat, 
concretament a l’article vuitè, relatiu a la forma de pagament de les quotes, 
que abans es feia de forma trimestral dins la segona quinzena, i ara es fa de 
forma mensual dins la segona quinzena. A part d’això, tot el text articulat 
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segueix igual i les tarifes, tal com ho acabo d’explicar, segregades en tres blocs 
en comptes de dos com figurava en l’ordenança anterior. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar, primer de tot, que no 
s’ha donat amb el suficient temps per poder presentar al·legacions i les farem i 
després dirà que interrompin el curs normal de la marxa, però és clar que en 
dos dies vostè comprendrà que no es poden preparar al·legacions. 
 
 Tampoc s’ha informat dels canvies que s’han fet en la Comissió 
corresponent, que és la de Serveis a la Persona, ja que penso que és en aquell 
lloc on s’haurien d’explicar, sobretot els canvis en tot el tema de cursos i 
demés. 
 
 Després, a mi m’agradaria saber, en particular, per què s’han fet 
aquests canvis, perquè si estaven abans, per què s’han canviat ara?, és una 
cosa que no sé i desconec. 
 
 He vist que s’han canviat vàries coses, d’altres no s’ha tocat res i 
unes altres s’han tocat bastant. Per exemple, el cas del material o el cant 
coral, que ha pujat bastant més del 3,85% des de l’any 200. Hi ha unes quotes 
que no han pujat res, però he vist que el que no ha canviat –si més no des de 
l’any 2001- és el tant per cent o a allò que es poden acollir les persones per a 
demanar les deduccions, això sí que no ha variat res. 
 
 Aleshores, aquí hi ha una cosa que em produeix estupor, perquè 
d’aquesta manera poc col·laborarem amb el foment de la cultura en la música. 
Per exemple, les persones grans que tinguin una pensió de 60.000,- pessetes i 
visquin soles, no podran fer cant coral, perquè no els hi arribarà, i una família 
de quatre persones amb un ingrés de 1.112,- euros, amb un nen petit, tampoc 
es poden acollir a aquestes exempcions, i ja no parlem de gent amb més 
ingressos, perquè es comptabilitza el tant per cent i va en raó de les persones 
que formin la família, i aleshores la meva pregunta és aquesta: què passa amb 
aquestes persones grans que vulguin cantar?, i no diem que vulguin aprendre 
música, que sempre hi ha temps per això i, què passa amb les famílies 
nombroses que no es podran tampoc acollir a això?. 
 
 Res més, això és una primera reflexió i nosaltres, sens dubte, farem 
les al·legacions que creiem oportunes.       
 
 Acte seguit pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que un determinat projecte d’escola comporta que hi hagi en 
aquests moments gent gran que va a l’escola, és a dir, gent de més de divuit 
anys, i això va en funció d’un determinat projecte que ho ha possibilitat i, per 
tant, per això també es fa la distinció de les taxes. No sé si des del punt 
estrictament de les tarifes es pot explicar aquest tema si no es coneix l’altre, 
per la qual cosa hi ha una publicació, que em consta que sí que es va lliurar a 
tothom perquè és el projecte d’escola i és en funció d’això que comporta que hi 
hagi aquest any més gent que l’any passat a l’escola de música, que ha 
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provocat el que hem vist abans referent al personal i a aquesta reorganització 
de les tarifes. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Ramon Salabert Parramon, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia 
i Hisenda, per fer dues consideracions, una és la qüestió dels temps, ja que es 
va fer la Comissió Informativa fa una setmana i és una única ordenança fiscal 
de tres pàgines que jo crec que si es vol mirar es pot mirar amb tota la 
tranquil·litat del món, a part de què allà es va explicar i es va donar en ma 
l’ordenança, per tant, el tema del temps és correcte. 
 
 L’altra, és una consideració general, i és que això és una escola de 
música, per tant, és una escola per aprenentatge i, lògicament, pot haver-hi 
altres tipus d’activitats, que la gent pugui cantar de forma absolutament 
gratuïta, però si és per anar a aprendre, això és una escola de música i una 
escola de música pública, en la que els usuaris només financen  el 40% de la 
totalitat de l’escola, quan en realitat els preus públics que es posen ja s’intenta 
ajustar perquè hi hagi aquest tipus de transferències de rendes, ja que no es 
financen per part dels usuaris –ni de bon tros- el cent per cent de l’escola de 
música. Això és probablement la més gran bonificació que es pugui fer i, a 
més a més, també hi ha aquestes bonificacions, que no es modifiquen perquè 
estan basades sobre el que van modificant els salaris mínims en els que estan 
referenciades, i, per tant, les bonificacions, les percentatges, no es toquen, 
però el que sí es toca és la tarifa de partida. Celebro que tingui aquesta 
sensibilitat per aquests temes i per a les bonificacions, però probablement 
podríem anar més tranquils tots si ara a aquestes hores haguéssim cobrat 600 
milions de l’IAE que el seu partit va tenir l’amabilitat de treure’ns i que no hem 
pogut fins ara utilitzar. Per tant, m’agrada que tingui sensibilitat pels cèntims, 
però m’agradaria que també els agregats de xifres com 600 milions li sonessin 
que es poden fer coses amb ells i que fins ara ens hem hagut d’apanyar sense 
tenir-los.        
 
 Tot seguit pren de nou la paraula la Sra. Espinosa, per fer un 
aclariment, i és que la documentació la té des de fa dos dies, i en la Comissió 
Informativa vostè va explicar, però no va portar cap tipus de documentació, i 
dic això perquè quedi clar, jo la tinc fa dos dies, i la he rebuda en el meu 
despatx abans d’ahir. 
 
 Per un altre costat, dir-li que les exempcions estan en el mateix lloc 
del 2001 i vostè tenia aleshores aqueix famós IAE que s’agafa per a tot, i és 
una cosa debatuda, gastada i ja ha passat de moda, o sigui que ha de caviar el 
discurs, ja que l’any 2001 vostè tenia aqueix mateix tipus d’exempcions i tenia 
l’IAE. 
 
 Intervé en aquest moment novament el Sr. Salabert, per aclarir un 
tema, que és que no es tracta de quan vostè rebi la documentació, sinó quan 
la rep el representant de la Comissió d’Economia i Hisenda del Partit Popular, 
i se la va dur en ma el dia de la Comissió Informativa. Bé, continua el Sr. 
Salabert, es van fer allí les fotocòpies i es va dir que estaven a disposició 
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immediatament, i qui va voler se la va dur en ma i qui no, no, però es van fer 
les fotocòpies en aquell mateix instant i, a més, ho vam dir a tothom, perquè 
precisament no s’havien fet les fotocòpies i jo vaig dir que es fessin les 
fotocòpies de forma immediata. Això és per aclarir que la documentació es 
lliura en les comissions informatives, i jo canviaré el discurs quan rebi els 600 
milions.  
    
 
 VOTACIÓ 
 
Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció:  
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 
 Arribant a aquest punt, el Sr. Alcalde fa constar que els punts 11 i 
12 es debatran conjuntament. 
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 11.- Aprovació inicial de l'expedient complementari 
d'expropiació pel sistema d'expropiació conjunta de les finques afectades 
per l'eixamplament de la carretera d'Esplugues en execució de les 
previsions viàries del PGM de 1976. Fase 1: tram comprés entre el carrer 
Lluís Muntades i l’avinguda Sabina Mitjavila. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vistos els acords plenaris de dates 23 de maig de 2003 i 31 de 
juliol de 2003, mitjançant els quals s’aprovà inicialment i definitiva la relació 
de propietaris, béns i drets afectats per l’expedient d’expropiació  
complementari  per l'execució de les previsions viàries del Pla general 
metropolità a la carretera d'Esplugues. 
 
 Vist l’expedient d'expropiació pel sistema de taxació conjunta per 
l'execució de les previsions viàries del Pla General Metropolità-76 a la 
carretera d'Esplugues, en el tram comprés entre el carrer Sabina Mitjavila i 
Lluís Muntades, de Cornellà de Llobregat, complementari de l'aprovat 
definitivament en data 26/02/2002 al mateix àmbit",  redactat per l'arquitecte 
José Antonio Marín Sánchez de l'Empresa Municipal  Desenvolupament Urbà 
de Cornellà de Llobregat.  
 
 Atès l’informe de data 16 de setembre de 2003, emès per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, segons el qual: 
 
 N'hi ha una sèrie de finques, de la Fase 1ª de l'expedient 
d'expropiació, (tres ubicades en: Torres i Baixes números 5 i 7; i carretera 
d'Esplugues núm. 92) que per error o falta d'informació no varen ser incloses 
en l'esmentat expedient,  a més de dues en  què l'afectació ha sigut més gran 
(carretera d'Esplugues números 256 i 258). 
 
 L'expedient d'expropiació pel sistema de taxació conjunta, inclou els 
criteris adoptats per la valoració (idèntics als de l'expedient d'expropiació de la 
1ª fase, d'acord a l'establert  a la Ley 6/1998, de 13 de abril, sobre Régimen 
del Suelo y Valoraciones; Llei 2/2002, de 14 de març d'Urbanisme;   Decret 
303/1997, de 25 de novembre, pel qual s'aprova el reglament sobre mesures 
per facilitar l'execució urbanística; Reial Decret 1020/1993, de 25 de juny, pel 
qual s'aproven les Normes tècniques de valors del sòl i de les construccions 
per a determinar el valor cadastral dels béns immobles de naturalesa urbana; 
i Real Decreto Legislativo 1/1992, de 26 de junio, por el que se aprueba el 
Texto Refundido de la Ley sobre Régimen del Suelo y Ordenación Urbana, en 
su articulado vigente), i els fulls d'apreuament individualitzats de cada finca 
formulats d'acord  al que disposa l'article 202 i concordants del Reglament de 
Gestió urbanística. 
 
 La valoració total de l'expedient complementari del d'expropiació, 
pel sistema de taxació conjunta, de les finques afectades per vialitat a la 
carretera d'Esplugues en el tram compres entre el carrer Sabina Mitjavila i 
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Lluís Montades, de Cornellà de Llobregat, d'acord als fulles d'apreuament, és 
de 154.878,89 euros. La citada valoració inclou  el 5% del premi d'afecció. 
 
 Vist l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, obrants a l’expedient. 
 
 Atès el que disposen els articles 107 i 146 de la Llei 2/2002, de 14 
de març d’Urbanisme de Catalunya  i els articles 201 a 204 del Reglament de 
Gestió Urbanística. 
 
   Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 52.2.c) i 114 del Decret  Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, 
pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local, 
el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, 
Serveis i Medi Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, 
Habitatge i Infrastructures  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents  
 
     ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment el projecte d’expropiació pel sistema 
de taxació conjunta per l'execució de les previsions viàries del Pla General 
Metropolità-76 a la carretera d'Esplugues, en el tram comprés entre el carrer 
Sabina Mitjavila i Lluís Muntades, de Cornellà de Llobregat, complementari de 
l'aprovat definitivament en data 26/02/2002 al mateix àmbit",  redactat per 
l'arquitecte José Antonio Marín Sánchez de l'Empresa Municipal  
Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Sotmetre a exposició pública, pel termini d’un mes, 
l’esmentat projecte, mitjançant la inserció d’edictes al Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en un 
dels diaris de major difusió de la província, als efectes que durant aquest 
termini els interessats puguin formular observacions i/o reclamacions 
respecte dels seus drets, quant a la seva titularitat i valoració. 
 
 Tercer.- Notificar els presents acords individualment a cadascun 
dels interessats que es desprenen del projecte d’expropiació.” 
  
 
 
 12.- Aprovació inicial de l'expedient d'expropiació pel sistema 
d'expropiació conjunta de les finques afectades per l'eixamplament de la 
carretera d'Esplugues en execució de les previsions viàries del PGM de 
1976. Fase 3: tram comprès entre l’avinguda de Can Corts i la carretera 
de Sant Joan Despí. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vistos els acords plenaris de dates 23 de maig de 2003 i 31 de 
juliol de 2003, mitjançant els quals s’aprovà inicialment i definitiva la relació 
de propietaris, béns i drets afectats, del nou expedient d'expropiació instruït 
per l'execució de les previsions viàries del Pla General Metropolità a la 
carretera d'Esplugues respecte al tram de la carretera d'Esplugues entre 
l'avinguda Can Cors i la carretera de Sant Joan Despí. 
 
 Atès l’informe de data 16 de setembre de 2003, emès per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, segons el qual: 
 
 La finca del carrer Rubió i Ors número 1, que pertany al tram de la 
carretera d'Esplugues comprès entre l'avinguda de Can cors i la carretera de 
sant Joan Despí, es la única finca d'aquest tram afectada per l'eixamplament 
de la carretera per la implantació del tramvia, i per tant es necessari la seva 
expropiació (fase 3ª). 
 
 L'expedient d'expropiació pel sistema de taxació conjunta, inclou els 
criteris adoptats per la valoració (idèntics als de l'expedient d'expropiació de la 
1ª fase, d'acord a l'establert  a la Llei 6/1998, de 13 de Abril, sobre Règim del 
Sòl i Valoracions; Llei 2/2002, de 14 de març d'Urbanisme; Decret 303/1997, 
de 25 de novembre, pel qual s'aprova el reglament sobre mesures per facilitar 
l'execució urbanística; Reial Decret 1020/1993, de 25 de juny, pel qual 
s'aproven les Normes tècniques de valors del sòl i de les construccions per a 
determinar el valor cadastral dels béns immobles de naturalesa urbana; i Reial 
Decret Legislatiu 1/1992, de 26 de juny, pel que s’aprova el Text Refós de la 
Llei sobre Règim del Sòl i Ordenació Urbana, en el seu articulat vigent), i els 
fulls d'apreuament individualitzats de cada finca formulats d'acord  al que 
disposa l'article 202 i concordants del Reglament de Gestió Urbanística. 
 
 La valoració total de l'expedient d'expropiació, pel sistema de 
taxació conjunta, de la finca afectada per vialitat a la carretera d'Esplugues en 
el tram compres entre l'avinguda de Can Cors i la carretera de Sant Joan 
Despí, de Cornellà de Llobregat, d'acord als fulles d'apreuament, és de 
99.121,05 euros. La citada valoració inclou  el 5% del premi d'afecció. 
 
 Vist l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, obrants a l’expedient. 
 
 Atès el que disposen els articles 107 i 146 de la Llei 2/2002, de 14 
de març d’Urbanisme de Catalunya  i els articles 201 a 204 del Reglament de 
Gestió Urbanística. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 52.2.c) i 114 del Decret  Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, 
pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local, 
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el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, 
Serveis i Medi Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, 
Habitatge i Infrastructures  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents  
 
     ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment el projecte d’expropiació pel sistema 
de taxació conjunta per l'execució de les previsions viàries del Pla General 
Metropolità-76 a la carretera d'Esplugues, en el tram comprés entre l’avinguda 
de Can Cors i la carretera de Sant Joan Despi, de Cornellà de Llobregat, 
redactat per l'arquitecte José Antonio Marín Sánchez de l'Empresa Municipal  
Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Sotmetre a exposició pública, pel termini d’un mes, 
l’esmentat projecte, mitjançant la inserció d’edictes al Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en un 
dels diaris de major difusió de la província, als efectes que durant aquest 
termini els interessats puguin formular observacions i/o reclamacions 
respecte dels seus drets, quant a la seva titularitat i valoració. 
 
 Tercer.- Notificar els presents acords individualment a cadascun 
dels interessats que es desprenen del projecte d’expropiació.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació dels 
dictamens, manifestant que ja hem parlat moltes vegades d’aquest tema en la 
Comissió Informativa i en un Ple anterior.  
 
 El punt 11 el que fa és que recull alguns elements que no hi havien 
estat tinguts en compte en l’expropiació inicial, fonamentalment un tros de 
vorera que hi ha al davant de la plaça del Sol i un petit tros de balcó-pati que 
hi ha al final del carrer Torres i Bages.  
 
 Pel que fa al punt 12, fa relació amb la cantonada de l’edifici que hi 
ha a la carretera d’Esplugues-Rubió i Ors, que el que ve és a garantir, per un 
cantó, que agafi l’amplada de 40 metres, i per un altre cantó, el gir del tramvia 
mantenint l’amplada de la zona de trànsit. 
 
 Hem de dir que va haver al seu moment una al·legació de la 
propietat i ja es va explicar que era el manteniment o no de l’edifici i, per tant, 
avui el que fem és l’aprovació inicial de l’expedient d’expropiació pel mateix 
sistema que hem fet en la carretera d’Esplugues, que és el sistema de taxació 
conjunta.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesos a votació els dictamens són aprovats per unanimitat 
dels assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 13.- Aprovació definitiva del projecte d'obres anomenat 
"Urbanització de l'àmbit del PERI Ribera Serrallo".  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte d’obres anomenat “Urbanització de l’àmbit del PERI 
Ribera-Serrallo”, redactat per l’enginyer de Camins, Canals i Ports Sr. Víctor 
Ortiz Sánchez i l’enginyer d’Obres Públiques Sr. Javier Navarro Rodríguez de 
la Mancomunitat de Municipis del Àrea Metropolitana de Barcelona, amb un 
pressupost de cinc milions dos-cents trenta-un mil set-cents vint euros amb 
vuitanta-set cèntims (5.231.720,87 euros), Impost sobre el valor afegit inclòs; 
aprovat inicialment per acord de Ple de data 30 d’abril de 2003 i publicat 
reglamentàriament per termini de 30 dies, en el Butlletí Oficial de la Província 
(BOP) núm. 135 de data 6 de juny de 2003 i al Diari Oficial de la Generalitat 
de Catalunya (DOGC) núm. 3902 de data 11 de juny de 2003. 
 
 Vist que durant el període d’informació pública l’empresa Societat 
General d’Aigües de Barcelona, Societat Anònima, mitjançant escrit de data de 
presentació 16 de juliol de 2003, Registre general d’entrada núm. 24.539, ha 
presentat suggeriments a l’aprovació inicial de l’esmentat projecte. 
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 Vist l’informe emès en data 17 de setembre de 2003, per l’Arquitecta 
municipal i Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, on posa de manifesta que en relació a la compareixença de 
l’empresa Societat General d’Aigües de Barcelona, Societat Anònima davant 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, en el tràmit d'informació pública del 
projecte d'obres esmentat, s'hauria de prendre en consideració la citada 
al·legació en el sentit, de que abans de l’inici dels treballs s'efectuarà una 
comunicació prèvia a l’esmentada empresa per sol·licitar informació referent a 
qualsevol canvi a les xarxes que aquesta vulgui introduir i per a estudiar 
conjuntament els treballs a dur a terme per les possibles afectacions.  
 
 Vist l’informe emès en data 17 de setembre de 2003, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, on posa de 
manifesta que es pot proposar al Ple l’adopció de l’acord d’aprovació definitiva 
de l’esmentat projecte, de conformitat els articles 234 i 235 del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
municipal i de regim local de Catalunya, 36, 37 i 38 del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de 
juny, i l’article 120 i ss. del Real Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny, 
d’aprovació del text refós de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques, i demés disposicions concordants, i procedir a la publicació de 
l’acord al Butlletí Oficial de la Província i al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya, així com al Butlletí d’Informació Municipal i al Tauler d’anuncis de 
la Corporació, a efectes de coneixement general. 
 
  Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, el President de la Comissió Informativa 
d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, a proposta del 
Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures  proposa a 
l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS   
 
 Primer.- Prendre en consideració l’escrit d’al·legacions de l’empresa 
Societat General d’Aigües de Barcelona, Societat Anònima, Registre general 
d’entrada núm. 24.539, presentat a l’aprovació inicial del projecte d’obres 
anomenat “Urbanització de l’àmbit del PERI Ribera-Serrallo”. 
 
 Segon.- Aprovar, definitivament, el projecte d’obres anomenat 
“Urbanització de l’àmbit del PERI Ribera-Serrallo”, redactat per l’enginyer de 
Camins, Canals i Ports Sr. Víctor Ortiz Sánchez i l’enginyer d’Obres Públiques 
Sr. Javier Navarro Rodríguez de la Mancomunitat de Municipis del Àrea 
metropolitana de Barcelona, amb un pressupost de cinc milions dos-cents 
trenta-un mil set-cents vint euros amb vuitanta-set cèntims (5.231.720,87 
euros), Impost sobre el valor afegit inclòs. 
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 Tercer.- Publicar els presents acords al Butlletí Oficial de la 
Província i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, així com al Butlletí 
d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, a efectes de 
coneixement general. 
  
 Quart.- Notificar el present acord a l’enginyer de Camins, Canals i 
Ports Sr. Víctor Ortiz Sánchez, a l’enginyer d’Obres Públiques Sr. Javier 
Navarro Rodríguez i a la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea metropolitana 
de Barcelona, a l’empresa Societat General d’Aigües de Barcelona, Societat 
Anònima, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que és l’aprovació definitiva del projecte d’urbanització 
del PERI Ribera-Serrallo, en tot allò que són carrers, clavegueram i enllumenat 
públic. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 
 14.- Acceptar la subvenció concedida pel Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, per import de 168.175,- 
euros, pel sosteniment de les Escoles Bressol Municipal, per al curs 
2002/2003. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Atès, que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat és l'entitat titular 
de les Escoles Bressol Municipals. 
 
 Atès, que el Departament d'Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya mitjançant Resolució de 7 de maig de 2003, va atorgar a 
l'Ajuntament de Cornellà una subvenció pel sosteniment de les Escoles 
Bressol Municipals per al curs  2002/2003, per els centres i amb els imports 
següents: 
 
           La Baldufa                    47.275,00 Euros 
           La Trepa                       72.850,00     “ 
          Linda Vista                   48.050,00     “ 
 
 Atès, que els imports de la subvenció s’ajusten al previst. 
 
 Atès, que de conformitat amb l’esmentada Resolució, s’estableix que 
per tal de tramitar el corresponent pagament, cal trametre abans del proper 
15 d’octubre, acord del Ple de l’Ajuntament pel qual s’accepta la subvenció. 
 
 El President de la Comissió Informativa de l’Àrea de Serveis a la 
Persona, a proposta del Regidor Delegat d’Educació, proposa al Ple de 
l’Ajuntament  l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Acceptar els imports esmentats a la part expositiva del 
present acord; per la quantitat total de 168.175 Euros en concepte de 
subvenció concedida pel Departament d'Ensenyament de la Generalitat de  
Catalunya pel sosteniment de les Escoles Bressol Municipals de l'Ajuntament 
de Cornellà per al curs escolar  2002/2003. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord al Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part el President-Delegat de la Comissió Informativa de Serveis 
a la Persona, senyor Vicenç Badenes i Teixidó, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que és el conveni que normalment signem l’ajuntament 
amb la Generalitat, i és un conveni que ja sabeu d’altres anys, que és en part 
discriminatori en relació a la ciutat de Barcelona, ja que ells cobren més que 
nosaltres, però aquest conveni preveu una pujada progressiva en el decurs 
d’uns anys, i esperem que ben aviat aquests diners siguin per a tots iguals. 
 
 A continuació intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que no ha vist en la relació a l’Escola Bressol Edelweis, responent 
el senyor Badenes que no, perquè aquest any encara no entrava, però a partir 
de l’any que ve sí que entrarà. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 15.- Designar representants d’aquest Ajuntament al Consell 
Territorial de la Propietat Immobiliària de Barcelona (àmbit Metropolità). 
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 MOCIÓ 
 
 “Vist l’apartat 6 de l’article 13 de l'Ordre dictada pel Ministeri 
d'Economia i Hisenda el dia 18 de novembre de 1999, per la qual es 
desenvolupa el Reial Decret 390/1998, de 13 de març, en virtut del qual els 
representants de les Corporacions Locals en els Consells Territorials de la 
Propietat Immobiliària han de ser renovats en la seva totalitat dins dels quatre 
mesos següents a la celebració de les eleccions locals, d'acord amb el 
procediment de designació establert e a l’apartat 3 de l’esmentada Ordre. 
 
 Atès que s'ha produït la renovació dels membres de les 
Corporacions Locals, com a conseqüència de la celebració d'eleccions 
convocades mitjançant Reial Decret 374/2003, de data 31 de març, motiu pel 
qual el Consell Territorial de la Propietat Immobiliària de Barcelona (àmbit 
Metropolità), va iniciar el procediment previst en l’esmentada Ordre per a 
procedir a la renovació. 
 
 Atès que efectuades les votacions i escrutades aquestes, aquest 
Ajuntament, segons notificació del Consell Territorial, ha sigut escollit per a 
representar als Ajuntaments compresos en l'àmbit de competència d'aquests 
en l'esmentat òrgan, la qual cosa fa necessari procedir a la designació de les 
persones que, amb caràcter de titular i suplent, han de representar a aquesta 
Entitat en l'esmentat Organisme. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposa 
l'Ordre Ministerial de 18 de novembre de 1999, i la Resolució de la Direcció 
General del Cadastre de 23 de juny d’enguany, proposa al Ple l'adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Designar representants d'aquest Ajuntament al Consell 
Territorial de la Propietat Immobiliària de Barcelona (àmbit Metropolità), als 
Regidors següents: 
 
• Titular: Ramón Salabert Parramón 
                 Tinent d’Alcalde i Regidor de Planificació, Economia i Hisenda 
 
• Suplent: Antonio Balmón Arévalo 
                  Tinent d’Alcalde i Regidor de Presidència, Interior i Comerç 
 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord als Regidors afectats, així com al 
Consell Territorial de la Propietat Immobiliària de Barcelona (àmbit 
metropolità), a través del seu Secretari, mitjançant certificació acreditativa 
d'aquest, fent-li constar que el representant suplent designat per aquest 
Ajuntament podrà substituir al titular amb plenitud de drets, en els casos 
d'absència d'aquest, sense necessitat de previ i especial apoderament.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, José Montilla, es fa una explicació de la 
moció, manifestant que és després d’un procediment que posa en marxa el 
Ministeri d’Economia i Hisenda, que  preveu la designació d’uns representants 
en aquest Consell, que té com a objectiu els processos de representació dels 
treballs que tenen a veure amb el cadastre, o sigui,  manteniment, gestió, 
revisions, etc. És un organisme mixt, en el que hi ha una majoria del Ministeri 
d’Economia i Hisenda i una representació del món local.  
 
 Hi ha una espècie d’eleccions i candidats dels municipis que es 
presenten i Cornellà va ser candidata i va obtenir el suport corresponent i, per 
tant, hi ha una plaça per a Cornellà, i per a d’altres també, i pertoca designar 
al representant. La proposta és que sigui el Tinent d’Alcalde d’Economia i 
Hisenda i un suplent, que seria el Sr. Balmón, i cal dir que abans ja hi era 
present en aquest Consell.  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció del Grup Municipal d’ERC-AM, referida a la 
participació de la ciutadania en l’elaboració del pressupost municipal de 
l’any 2004. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès el fet que som entrats en el període d’elaboració del 
pressupost municipal de l’any 2004. 
 
 Atès el fet que l’elaboració, discussió i aprovació dels esmentats 
pressupostos esdevenen el fet administratiu de major transcendència política 
al llarg de l’any. 
 
 Atès el fet que considerem d’interès incrementar la participació de la 
ciutadania en els afers públics i d’estimular-ne el lligam amb les institucions 
democràtiques municipals i la corresponsabilitat en els afers públics. 
 
 Atesa la consideració que encara desconeixem les iniciatives que el 
govern municipal  presentarà encaminades a esmenar i millorar el Reglament 
Orgànic Municipal, la qual cosa ens porta a haver d’afirmar el desconeixement 
de si preveu d’integrar-hi la regulació de la participació ciutadana en 
l’elaboració del pressupost municipal. 
 

 Atesa i assumida, doncs, aquesta transitorietat. 
 

 Per la qual cosa sol·licitem l’aprovació dels acords que són 
proposats a continuació amb l’objectiu d’avançar, de manera progressiva i 
assenyada, cap a una major participació ciutadana en l’elaboració del 
Pressupost Municipal de l’any 2004. 
 
 Primer.- Fer una crida a les entitats cornellanenques a fer arribar 
llurs suggeriments quant al pressupost municipal de l’any 2004. 
 
 Segon.- Fer una crida als ciutadans i a les ciutadanes  a fer arribar 
llurs suggeriments quant el pressupost municipal de l’any 2004.  
 
 Tercer.- Publicitar a través del Cornellà Informa la informació 
rebuda. 
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 Quart.- Convocar de manera immediata els diversos Consells 
Municipals a fi d’instar-los a elaborar-ne propostes i aportacions.  
 
 Cinquè.- Possibilitar una convocatòria de presentació del 
pressupost municipal que superi, quant a participació i presència activa de 
ciutadans, les sessions que es vénen celebrant en els darrers anys.” 
 

 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC-AM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que el seu 
Grup ha fet aquesta proposta, a manera de Moció, entenent que per a 
nosaltres -i estem convençuts que per a altres grups del plenari- iniciar un 
procés cap a la participació ciutadana, que d’alguna manera s’intensifiqui, és 
necessari per modernitzar les institucions, i més la municipal, que és la més 
propera a la ciutadania. 
 
 Aleshores, nosaltres fèiem una sèrie de propostes que no cal que les 
llegeixi perquè tothom té les mocions, i se’ns ha passat una proposta 
alternativa, una esmena a la totalitat, amb la qual hi estem molt d’acord i, a 
més a més, ens assembla que és un pas endavant importantíssim. 
 
 Aquest punt de crear una partida en el pressupost d’inversions 
subjecte a la redacció ... etc, etc., que nosaltres no ho hem posat perquè, 
fixeu-vos que hi ha un punt que entenem que fins que no s’aprovi el 
Reglament Orgànic Municipal, nosaltres només demanàvem, és a dir, no ens 
atrevíem, i crèiem que no era necessari posar tota la bateria de les nostres 
propostes, perquè és evident que aquesta transitorietat, fins que no s’aprovi el 
nou Reglament, nosaltres el que demanàvem era un seguit d’iniciatives 
encaminades a què aquest any s’iniciés un petit procés que accelerés i 
incrementés la participació respecte a l’any passat. 
 
 Però estem molt d’acord amb l’esmena que se’ns ha presentat i 
donem suport, i en la mesura que puguem i ho desitgeu, nosaltres hi 
participarem activament. 
 
 Evidentment és molt oberta, subjecta a la redacció d’unes bases 
reguladores, però bé, ja se’n parlarà. De manera que estem molt d’acord i crec 
que és un bon pas endavant. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que portàvem un parell 
d’esmenes per afegir, si és que l’acceptaven, a la Moció d’ERC, però després 
ens han passar l’esmena aquesta a la totalitat, que contempla part de les 
esmenes que nosaltres volíem fer, i creiem que és una Moció molt més 
complerta, que recull punts més complerts, i donaríem també suport a la 
Moció alternativa de PSC-Iniciativa. 
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 Seguidament pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que una vegada 
llegida la Moció que feien els companys d’ERC, pensem que la Moció 
alternativa, l’esmena a la totalitat que s’ha fet, és una esmena que té en 
compte diversos aspectes. 
 
 Per un cantó les diverses formes que tenim els grups polítics que 
estem representats a l’Ajuntament d’entendre la participació, i això, de la 
manera que està redactada creiem que és important, perquè hem intentat 
buscar un redactat, una Moció que tothom es pugui veure representat, o sigui 
és una Moció de consens, i sobretot, quan li dóna un paper molt important al 
moviment associatiu de la nostra localitat, ja que creiem que és donar-li 
aquest privilegi que s’han guanyat moltes entitats de la nostra ciutat en 
participar en l’elaboració o proposar,  -que de totes formes ja s’està fent-, o 
sigui que tampoc estem inventant res, perquè hi ha una dinàmica des de fa 
temps, que nosaltres sempre hem dit que si es donava estava bé, però volíem 
encara aprofundir més, i aquesta esmena encara li dóna més importància i, 
sobretot, creiem que és importantíssima la creació d’aquesta partida dintre del 
pressupost, perquè no es tracta de portar experiències d’altres llocs, sinó que 
es tracta de buscar la millor forma perquè la ciutadania de Cornellà entengui 
la participació, i això ha de ser un treball no només de les forces polítiques 
que podem estar representades a l’Ajuntament, sinó de l’aportació que faci el 
moviment associatiu i, fins i tot, tal com diuen les agrupacions de veïns que en 
un moment determinat hi puguin estar. 
 
 Creiem que això és molt important i és l’esperit que té aquesta 
esmena, i és una mica recollir les diverses maneres de veure la participació i 
que després, una vegada s’hagi donat aquesta discussió i aquesta elaboració, 
veurem què és el que més interessa a la ciutadania de Cornellà i com s’ha de 
fer. 
 
 Acte seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que celebra que tothom 
estiguin d’acord amb aquesta Moció, i haig de dir que aquesta Moció el Grup 
Popular la va portar el mandat anterior i celebro que s’hagi canviat de 
posicionament i que tots estem d’acord, perquè és evident que tant pel que fa 
a la d’ERC, com les aportacions  que han fet el PSC i IC-V, doncs crec que 
estan dintre de la mateixa línia, amb alguns matisos. 
 
 Demanaria que no es quedés com una simple moció, tal com 
acostuma a passar, perquè no m’agradaria recordar que el mandat passat els 
Consells municipals, sobretot el de Serveis Socials, no es van reunir ni una 
vegada en tot el mandat, i es va reunir uns dies abans de fer el pressupost, i 
les associacions de veïns que van estar presents en el Castell, quan se’ls va fer 
l’exposició dels pressupostos, hi van haver moltes queixes perquè se’ls 
explicava bastant tard en què consistirien els pressupostos.    
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 Per tant, celebro aquesta nova manera de veure les coses i, sens 
dubte, nosaltres votem que sí. 
 
 Seguidament intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que procedimentalment, com que la Moció és d’ERC, amb una 
esmena a la totalitat, entenc que el Sr. Tardà retiraria la seva en funció 
d’aquesta, que seria assumida per tothom. 
 
 Pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a Portaveu 
del Grup Municipal Socialista, per manifestar que vol deixar clara la posició 
del Grup, i és obvi que nosaltres la Moció presentada per ERC no la 
compartíem, o sigui que hem arribat a un acord entre Iniciativa i nosaltres per 
a tirar cap endavant aquesta Moció, o aquesta esmena alternativa impulsada 
pel PSC. 
 
 Haguéssim pogut prendre l’opció de votar que no i tampoc hagués 
passat res, però, perquè quedi clar que el Grup Municipal Socialista té una 
política sobre això, té una política sobre el tema de participació i també ho té, 
tal com reflectia el seu programa electoral, ja que el nostre programa electoral 
no van ser dues pàgines i quatre fotos i coses genèriques, sinó que és un 
programa electoral que parlava concretament de les coses que pensàvem fer 
en aquest mandat respecte a aquest tema i, per tant, el que fa la Moció és 
concertar amb el soci del govern un camí a transitar sobre el que nosaltres 
considerem que hem fet durant els últims anys en política de participació i 
sobre el que creiem que hem de fer en el futur i, evidentment, quan hem dit 
que volem obrir nous espais de reflexió i també d’actuació, això s’ha de 
concretar, i ara s’ha presentat una oportunitat i aquesta oportunitat no l’hem 
menyspreat per a presentar aquesta Moció i dir que el que hem de fer és 
reforçar el paper del teixit associatiu d’aquesta ciutat, però, per altra part, 
també obrir un nou camí rigorós i no un camí reglamentista, sinó un camí que 
faciliti possibles aproximacions a allò que és la política municipal respecte a 
allò que és la vivència de la ciutat. 
 
 Vull recordar tres coses respecte al tema de l’elaboració dels 
pressupostos municipals, que ho deixa bastant clar la moció, és a dir, els 
pressupostos municipals obeeixen –en principi- a tres elements, de reflexió, de 
debat i de maduració, perquè després hi quedi reflectit en ells.  
 
 El primer és que nosaltres ens hem presentat amb un programa 
electoral, no només nosaltres, uns millor, uns altres pitjor, però ens hem 
presentat, perquè sinó hagués estat així haguéssim escrit un programa 
electoral dient: escolteu senyors, nosaltres ho consultarem tot i per això ens 
presentem, i hi ha uns que hem ofert 70, 80 o 90 mesures del que farem 
durant el mandat i, per tant, en els pressupostos s’han de reflectir també els 
nostres compromisos. 
 
 Una altra part dels compromisos que queden reflectits en el 
pressupost són de totes les converses que tenim durant l’any, de les 
necessitats que tenen les entitats d’aquesta ciutat i que han estat reflectits 
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durant molts pressupostos, d’actuacions que han permès revitalitzar el paper 
d’algunes associacions, i vull recordar, com el tema de Patronat, el tema de 
l’Orfeó o podríem parlar d’altres coses que, evidentment, han reflectit els 
pressupostos. 
 
 Després hi ha una tercera part que és que l’Equip Municipal, en el 
seu conjunt, es reuneix amb molta gent durant l’any, i que part del pressupost 
municipal reflecteix la demanda d’aqueixos veïns. Per tant, hi ha coses que es 
fan i que no estan reglamentades, òbviament, però què, com eix d’actuació i 
com a política de proximitat, és una cosa que l’Equip de Govern té present en 
la seva actuació i que, evidentment, ho porta a la pràctica. 
 
 Aquest és el motiu de la Moció, i evidentment, en la part d’acord, 
creiem que tots coincidim en una cosa, i és que crec que obre un camí i 
veurem com en aqueix camí podem transitar en dues coses que ens semblen 
importants, és a dir, el nostre programa electoral diu el que diu, creiem en els 
Consells de participació i creiem que s’ha d’aprofundir en els seus papers, i 
això és el que creiem que hem de treballar i impulsar. 
 
 Respecte al tema de com concretar, hem portat aquí una concreció 
que hem compartit amb el Grup Municipal d’Iniciativa, i celebrem que, a més, 
ho compartim amb la resta dels grups. 
 
 Pren novament la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per fer un aclariment i un 
recordatori a la portaveu del Grup Municipal del PP, quan diu que el Consell 
de Serveis Socials a la Persona no s’havia reunit,  doncs li vull recordar que 
l’any que jo vaig estar al capdavant, ens vam reunir dues vegades i, fins i tot, li 
recordaré que quan vam estar reunits en el Castell, en la primera vegada que 
vam parlar dels pressupostos,  ella va reconèixer que no hi havíem parlat gaire 
sobre el tema de l’IAE, perquè aquell era un tema que no hi corresponia allí, i 
després ens vàrem reunir una altra vegada al mes d’octubre, també en el 
Castell, a on desgraciadament l’assistència va ser molt escassa, i com que ho 
ha dit i consta en l’acta, doncs jo també vull dir que estic d’acord amb ella en 
què no s’haurà reunit totes les vegades que hagi estat necessari, però, com a 
mínim, en el temps que jo he estat s’ha convocat dues vegades. 
 
 
 Després d’això la Moció presentada pel Grup Municipal d’ERC-AM, 
és retirada pel seu Portaveu. 
 
 
 Per tant, se sotmet a votació  la Moció alternativa presentada pels 
Grups Municipals del PSC(PSC-PSOE)-PM i d’ICV-EA-EPM, del tenor literal 
següent: 
 
 “Cornellà és una ciutat dinàmica, plural, amb alguns barris 
densament poblats, amb espais on conflueixen multiplicitat d’activitats 
relacionades amb el desenvolupament econòmic, social i cultural, i ,com 
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qualsevol ciutat del món, amb diversitat de maneres de ser i de fer, on s’ha de 
conciliar els interessos particulars i col·lectius per tal d’evitar conflictes que 
malmetin la convivència local. Com a conseqüència de la seva transformació, i 
de l’actual creixement que afecta  la cohesió, integració i identitat local, cal 
aconseguir una evolució ferma que permeti fixar un punt de trobada per 
gestionar amb major receptivitat i coparticipació la diversitat local. 
 
 En aquest sentit,  és necessari aprofitar la llarga tradició associativa 
de la nostra ciutat, que ha donat lloc a una extensa i diversificada xarxa 
d’entitats i associacions, que ha permès intensificar la complicitat d’aquest 
món amb l’impuls de propostes, iniciatives i vivències que han millorat 
l’actuació municipal. Però no ha estat tant sols aquest factor l’únic que ha 
enriquit les decisions municipals preses i l’encert de moltes d’aquestes. També 
l’aproximació a grups i comunitats de  ciutadans, que només es manifesten 
quan un problema li afecta de a prop, ha estat un dels eixos d’actuació durant 
els darrers anys que també ha reconduït i ha permès consensuar moltes 
intervencions  municipals, les quals han acabat bé per aquesta forma 
d’actuar. 
 
 Per tant, la reflexió i l’impuls de polítiques de participació no és 
recent; segurament per alguns potser que  sí, però des de l’Ajuntament fa 
molts anys que s’incentiva els trets més fonamentals relacionats amb 
l’aproximació de l’actuació local a les demandes dels ciutadans. Cal recordar 
que l’any 1992 es va constituir el primer consell municipal de participació 
dedicat a debatre sobre les polítiques que afecten la gent gran, aquesta 
primera acció va resultar positiva i va obrir el pas a nous consells municipals 
de participació durant els anys 94, 96, 97 i 98, tots relacionats amb polítiques 
socials i que avui representen nous fòrums de reflexió i debats sobre 
assumptes municipals i de la ciutat. 
 
 Hem de tenir present que l’elaboració dels pressupostos municipals, 
independentment de la seva elaboració tècnica i tramitació administrativa, és 
el reflex de diversos compromisos: en primer lloc, els que consten  en el 
programa electoral amb el qual es vàrem presentar; en segon lloc, les 
demandes realitzades per les diferents entitats i associacions de la ciutat, i 
prioritzades per tal de poder abordar amb rigurositat el seu compliment; en 
tercer lloc, les derivades de  sol·licituds veïnals. Aquests són els principals 
elements que s’utilitzen per  a   la preparació del projecte dels pressupostos. 
 
 Creiem que l’actuació municipal no pot ser rígida, per això som 
partidaris d’obrir nous espais de reflexió i d’actuació, però que en cap cas 
comporti l’increment de noves reglamentacions. Hem de prendre consciència 
que hem de cercar noves iniciatives que contribueixin no tant sol a 
l’aproximació sinó també a la corresponsabilització. En las Jornades sobre 
Associacionisme “Espai Públic”, les reflexions, preocupacions i demandes de 
les entitats no assenyalaven com a prioritat incrementar més àmbits de 
participació, sinó que més aviat les seves prioritats feien referència a analitzar 
les conseqüències dels nous hàbits, i com afrontar la futura transformació del 
panorama  sociocultural.  
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 Aquest  -l’actual- ha de ser el mandat de l’aprofundiment de les 
polítiques de proximitat, de sensibilització, de posar en marxa noves mesures 
d’innovació i modernització dels serveis municipals, de perfeccionar 
l’accessibilitat dels ciutadans als sistemes d’informació i gestió consolidant i 
renovant els programes d’atenció al ciutadà, impulsant els consells municipals 
de participació com a espais de debat i elaboració de noves propostes. I això 
no es un problema de reglamentació, sinó de decisions polítiques que 
contribueixen en el dia a dia ( i som conscients que és una iniciativa a llarg 
termini) a l’acció municipal per fer de la ciutat un lloc on cadascú pugui fer 
realitat el seu projecte de vida. 
 
 Per aquest motius, els grups municipals, PSC, ICV-EA proposem 
l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Continuar promovent el paper de centralitat del món 
associatiu de la ciutat, concertant propostes i programes, i recolzant les seves 
activitats amb els programes de formació i subvencions. 
 
 Segon.- Continuar impulsant els consells municipals de 
participació i aprofundir el seu paper d’espai de debat i  d’elaboració de noves 
propostes. 
 
 Tercer.- Crear una partida  en el pressupost d’inversions, subjecta  
a la redacció d’unes bases reguladores, les quals recolliran, com a elements 
fonamentals, que les propostes podran ser fetes per entitats o agrupacions de 
veïns de la ciutat, i que les propostes d’intervenció públiques només es podran 
dur a terme si són de competència municipal, així com  donar-li la preceptiva 
publicitat. 
 
 Quart.-  Convocar al món associatiu de la ciutat a la presentació del 
projecte dels pressupostos municipals.” 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció alternativa presentada pels Grups 
Municipals del PSC (PSC-PSOE)-PM i d’ICV-EA-EPM, és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 



51 

Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Municipal d’ERC-AM, referida a la brutícia 
en algunes places i vies públiques de la ciutat. 
 
 MOCIÓ 
 
 
 “Atès el fet que  algunes places i voreres de la ciutat presenten un 
estat lamentable producte de taques i  brutícia adherida al paviment. 
 
 Atès que som coneixedors que aquest mateix problema ha estat 
resolt en altres ciutats amb l’aplicació de nous sistemes i mètodes de neteja. 
 
 Atès que la no resolució d’aquest problema pot repercutir en  la 
higiene i salubritat de les persones i afecta a l’estètica de la via pública. 
 
 Per la qual cosa sol·licitem prendre els següents ACORDS: 
 
 Primer.- Procedir a l’execució d’un pla de neteja que permeti la 
recuperació de la salubritat i el bon gust dels espais afectats. 
 
 Segon.- Instar els serveis tècnics municipals a oferir alternatives 
quant a paviments de característiques diferents, que no generin aquests 
dèficits, tant pel que fa als de futurs projectes d’obra viària  com en les 
reposicions dels existents.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC-AM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que primer 
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de tot ha de dir que aquest tema ha sortit diverses vegades a les Comissions 
informatives, n’hem parlat i és una preocupació no exclusiva nostra, sinó que 
crec que és un tema bastant recorrent i, a més a més, sembla ser que aquest 
problema també afecta a altres municipis, i darrerament ha sortit als mitjans 
de comunicació i a la premsa comarcal. 
 
 És a dir, hi ha algunes places i alguns carrers que, pel tipus de 
paviment, es nota que s’hi adhereix molt la porqueria, xiclets, productes 
greixosos, etc, per exemple la Rambla o la plaça Lluís Companys, o sigui, hi ha 
una sèrie de places i vials que francament estan molt bruts, i això que 
netegen, és a dir, que els serveis de neteja suposo que no s’ho emporten 
perquè realment no poden emportar-s’ho i, francament, és molt brut, i fins i 
tot diria que higiènicament és insalubre, i jo crec que desmereix la ciutat, 
perquè en alguns llocs la concentració de material enganxat és repel·lent i 
entenc que si no es fa és perquè deu haver-hi  un problema greu, no sé si un 
problema de diners o tècnic. 
 
 Aleshores, com que “doctors té l’església”, nosaltres el que 
demanem és que hi hagi un pla d’execució, perquè realment el problema 
existeix i crec que és innegable, i crec que els Serveis Tècnics ja estan prou 
capacitats com per oferir una alternativa i, en la mesura en què 
econòmicament es pugui, aplicar-la, perquè crec que la ciutadania entén que 
es facin a poc a poc, és a dir, si s’explica: mireu, hi ha un problema tècnic, cal 
una maquinària especial o fins i tot heu d’esperar el pròxim pressupost perquè 
ara no hi ha diners. No sé, però jo crec que s’hauria de donar una resposta a 
aquest problema perquè, repeteixo, és una qüestió estètica però també de 
salubritat. 
 
 El que demanem és l’execució d’un pla de neteja i instar als Serveis 
Tècnics que ofereixin una alternativa -que suposo que deu existir- perquè deu 
haver-hi paviments que no acceptin la porqueria, al menys amb tanta 
intensitat. Bé, són coses molt lògiques el que demanem. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que aquest tema –tal com 
ha dit el Sr. Tardà- tots els grups ho hem portat alguna vegada a la Comissió 
Informativa i és un problema evident que els veïns ens ho fan veure 
contínuament, i aleshores no sé si hi ha un sistema realment per netejar 
aquest tipus de terres, però crec que s’hauria de buscar, i evidentment, 
donaríem suport a aquesta Moció. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per dir que en relació 
amb aquest tema ja va fer unes preguntes en el Ple passat, i era referent als 
contenidors d’escombraries i a la recollida del que hi havia al voltan. Per tant, 
és una cosa que m’hi arriba pels veïns/es i estic completament d’acord. 
 
 Acte seguit intervé el senyor Antonio Martínez Flor, com a Regidor-
Delegat de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, per manifestar que en 
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principi el Grup Socialista votaria en contra de la Moció, però no perquè no 
comparteixin el problema, sinó pel que va explicar a la Comissió Informativa. 
 
 Quan vaig veure el tema aquest de les coses que s’estan enganxades 
al carrer, vam pensar que era el temes del xiclets, i en aquest tema la 
maquinaria per treure’ls del carrer va sortir fa un any amb una relativa 
seguretat de què servien. La contracta té set anys i, com va explicar a la 
Comissió Informativa, ara començarem tots plegats un procés de discussió de 
la contracta que s’acaba a l’octubre de l’any pròxim, de neteja viària i recollida 
d’escombraries. Per tant, crear una comissió per a una cosa que jo ja m’hi vaig 
comprometre a la Comissió Informativa que ho faríem d’una forma exhaustiva, 
que és discutir el tema de la neteja, creiem que no té cap sentit. 
 
 Pel que fa al tema del terra, doncs tenim un problema, i és que el 
terra que tenim posat és un terra molt porós, perquè quan plogui la gent no 
rellisqui, i és clar que hi ha terres en els quals no s’enganxen els xiclets, però 
són aquests terres que són marbre i que quan plou una mica la gent cau. O 
sigui, el tema del terra no és tractable, però sí que es pot comprar una 
màquina, però realment ens veurem obligats ara al mes de gener a ampliar la 
contracta en un tema que és la recollida selectiva de paper, de cartró o de 
plàstic, perquè no queda més remei, perquè l’Entitat Metropolitana deixa de 
prestar el servei, i no farem més modificacions d’una contracta que li queden 
deu meses de vida. Per això votarem en contra. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a Portaveu del Grup Municipal Socialista, per afegir només una cosa, i és 
que nosaltres demanaríem, tant en aquesta Moció com en la que presenta a 
continuació el PP, que si es pogués retirar a la vista del que ha explicat el Sr. 
Martínez. És a dir, ara hi ha un debat tècnic i, a més, s’haurà de portar a la 
Comissió Informativa la contracta actual, tant de neteja de tota la ciutat com 
del tema de recollida de residus, perquè s’ha de renovar i, per tant, òbviament 
tots aquests problemes que s’estan platejant al Ple han de ser tractats, i no 
d’una forma ràpida, igual que es va fer al seu moment, fa vuit anys, quan en 
la Comissió Informativa es va discutir  de forma profusa i profunda tots els 
aspectes que significaven en aquell moment el canvi de la contracta. 
 
 Aleshores, demanaríem, tant al Grup d’Esquerra com al Grup del 
PP, que com aquest tema l’haurem d’abordar i ara no es podria pels motius 
que s’han explicat, retiréssiu la Moció, amb el compromís nostre de què tots 
aquests temes es tractaran a la Comissió Informativa i, evidentment, sempre 
hi ha una possibilitat de què torneu a presentar això. 
 
 Tot seguit intervé el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que al seu moment el Ple haurà d’aprovar un plec de condicions 
per a la nova contracta i haurà d’optar què nous serveis volem que hi hagi a la 
ciutat –si estem també en condicions de pagar-los- i serà una discussió que 
haurem d’abordar d’aquí a uns mesos. 
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 Novament pren la paraula el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que estan d’acord i 
tan sols aclarir un parell de coses. 
 
 Primer, certament en la conversa que vam tenir en la Comissió 
Informativa vam parlar -i més o menys estàvem tots d’acord- de la contracta 
de la recollida dels contenidors i, al menys a mi, no em va quedar clar que això 
quedés inclós, intervenint en aquests moments el Regidor-Delegat de l’Àrea de 
Via Pública, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per 
manifestar que és la mateixa. Continua amb la paraula el Sr. Tardà, per dir 
que si l’hagués quedat clar que era la mateixa, potser, fins i tot, no la hauria 
presentada. 
 
 En tot cas, crec que valdria la pena -i ja en parlaré més endavant- 
estudiar  a veure si hi ha una altra opció de paviment, perquè no dic que no 
sigui veritat però costa de creure que –perdoneu- “o merda o trencar-te la 
cama”, és a dir, que no pugui haver-hi una cosa al mig. La maquineta, val, 
potser la maquineta. 
 
 Aleshores entenc que en el pressupost nou hi estarà inclós.  
 
 Finalment pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que la nova contracta ha de començar a l’octubre de l’any vinent, i 
això vol dir que la discussió, les bases i la convocatòria  s’han  d’aprovar amb 
antelació i, per tant, l’impacte de més despesa seria un impacte relatiu, perquè 
seria sobre els últims mesos de l’any que ve –si no m’equivoco-. 
 
   
 Després d’això la Moció es retirada pel seu Portaveu. 
 
 
 
 3.- Moció del Grup Municipal del PP, per a realitzar una 
auditoria del total d’espai públics, mobiliari urbà i edificis públics i 
privats, que es vegin afectats per pintades. 
 
 MOCIÓ 
 
 “De tots/es és sabut que desgraciadament les pintades i graffitis ja 
són un referent de la nostra ciutat. És evident que aquest problema és un 
seriós atemptat contra la imatge de Cornellà tant per als visitants com per als 
propis veïns que es veuen envoltats en un ambient estètic desagradable, i 
inclòs, en ocasions algunes pintades atempten directament contra la 
sensibilitat i la dignitat de les persones, fent apologia del terrorisme. A pesar 
de les múltiples denúncies i queixes sobre aquest tema rebudes des de la 
ciutadania i plantejades a l’Equip de Govern a l’anterior mandat des del Grup 
Municipal Popular, no s’ha resolt el problema sinó que ha anat en augment. 
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 A la sessió plenària del mes d’abril es va aprovar l’ordenança 
municipal de paisatge urbà en la que es contempla  en el règim sancionador 
com falta greu la realització de pintades (graffitis) sense permís d’utilització 
expressa a qualsevol element del paisatge urbà. 
 
 D’acord amb tot l’exposat el Grup Municipal del Partit Popular de 
Cornellà proposa 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Realitzar una auditoria completa del total d’espais públics, 
mobiliari urbà i edificis públics i privats que es vegin afectats per pintades a fi 
de conèixer el veritable grau de deterioració en el que es troba la nostra ciutat. 
 
 Segon.- Promoure activitats i altres iniciatives culturals adreçades a 
fomentar el desenvolupament legal del graffiti, com a expressió  d’art i no com 
acte vandàlic mitjançant l’assignació o creació d’espais expressos, la 
convocatòria de concursos, etc. 
 
 Tercer.- Desenvolupar en els centres educatius de la ciutat 
programes de sensibilització i formació per afavorir  l’atenció i protecció del 
paisatge urbà. 
 
 Quart.- Aplicar polítiques de transversalitat fomentant l’estreta 
col·laboració  entre totes les regidories: cultura, educació, joventut, 
urbanisme, via pública, medi ambient, seguretat ciutadana....., per aconseguir  
amb això la màxima eficàcia en les actuacions municipals adreçades a atallar 
la pràctica vandàlica del moviment del graffiti il·legal. 
 

 Cinquè.- Destinar les partides econòmiques pressupostàries 
necessàries  per portar a terme les diverses actuacions descrites anteriorment. 

 
 Sisè.- L’aplicació immediata del capítol 2, article 31, apartat j. de la 

Ordenança Municipal del paisatge urbà”. 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que la retiraria si de veritat hi ha el compromís de fer-ho, perquè 
aquest tema és un tema recorrent en aquest Ple i no perquè el Partit Popular 
digui que les pintades són un problema sense resoldre en aquesta ciutat, sinó 
perquè la ciutadania de Cornellà està cansada d’aquestes pintades, i jo no sé 
si al Grup de Govern li arriben les xifres. 
 
 Ha dit abans que té contacte amb la ciutadania, però el que sí que 
pot assegurar és que comença a ser “denominació d’origen” de la ciutat de 
Cornellà, i és una llàstima, perquè quan parlem de Cornellà, per exemple  
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aquest estiu, lluny d’aquí, a uns quants quilòmetres, dintre del territori 
espanyol, parlant de què era de Cornellà, s’escandalitzaven perquè deien que 
com podia viure en una ciutat amb tantes pintades, si no m’espantava, i jo 
deia que no, perquè a més és una ciutat que al PP  “no le ha dolido prenda” en 
reconèixer que ha canviat, que és una ciutat que està canviant 
progressivament. És així Sr. Badenes,  encara que a vostè no li agradi 
escoltar-ho. 
 
 Les persones que passen i veuen certes pintades, comparen la 
nostra ciutat, i no li diré amb el lloc amb el que el comparaven, perquè 
aleshores s’espantaria bastant, i aleshores és millor que calli. Per tant, és una 
llàstima que la nostra ciutat tingui aquesta “denominació d’origen” que li dic, i 
per tant, jo crec que les pintades no és un tema ni de posar-se les mans al 
cap, ni riure’s, ja que crec que és un problema molt seriós, sobretot per a les 
persones que estan afectades directament. 
 
 Pensem que s’ha de prendre una solució i fer complir allò que hem 
aprovat, que és una Ordenança Municipal, que per cert se la fa complir a les 
persones que posen el paperet per a vendre el pis, se’ls hi posa multes des de 
l’Ajuntament i no obstant es mira cap un altre costat quan elements –que no 
diré el nom que em mereixen- passen amb total impunitat amb un carret ple 
d’esprais i cartells i els enganxen a on els hi dóna la santíssima gana 
d’enganxar-los: vidres, porteries ..., i això ahir mateix ho van fer davant meu i 
no diré davant de qui més, perquè el que jo no vull són problemes per al 
personal, per als funcionaris d’aquest Ajuntament. 
 
 Per tant, penso que ja està bé de tanta impunitat i que la persona 
que manxi, doncs que netegi, i per això demanava una auditoria, per saber 
perquè no ho sabem des del Grup Popular que costa, perquè és evident que el 
partit que governa neteja, això és clar, per la nit pinten i pel dia neteja 
l’Ajuntament, i això té uns costos a la ciutadania que no estem disposats a 
callar-nos i volem dir-ho i ho direm ben alt i a on ens escoltin, el que costa als 
nostres ciutadans de la seva butxaca tapar les marranades que aquestos 
senyors fan en la ciutat. Per tant, jo crec que fins aquí ja està bé, que s’ha de 
posar agulla, fil i a cosir amb didal. 
 
 Per tant, si hi ha el compromís de què en aquest camí es treballarà, 
doncs retirem la Moció, però si ha de passar com fins ara, que mirarem cap un 
altre costat, el Partit Popular assumeix votar en contra, però si més no em 
quedarà la consciència tranquil·la de què ho he intentat.  
 
 A continuació intervé el senyor Antonio Martínez Flor, com a 
Regidor-Delegat de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, per 
manifestar que aquesta Moció, tal com ha reconegut la Portaveu del Grup 
Popular, no s’arregla amb la nova contracta de neteja, ja que tal com ella ha 
dit, pinten per la nit i nosaltres netegem de matinada, i posen cartells per la 
nit i nosaltres els traiem de matinada. 
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 El que passa és que la Regidora del Partit Popular no sap que les 
auditories no es poden fer de forma on line, doncs si com ella diu, pinten per la 
nit i netegem pel matí, no podem tenir una auditoria de les pintades que hi ha 
en la ciutat, perquè al dia següent han desaparegut en la seva immensa 
majoria. 
 
 Després, pel que fa als punts dos i tres de la Moció, que parla del 
tema del desenvolupament del graffiti, està de més, perquè l’Ajuntament ja ho 
fa. Quan un grup de gent vol pintar graffitis ens demanen parets i se’ls hi 
dóna permís i, en alguns casos, fins i tot des del Departament de Cultura se’ls 
hi ha pagat la pintura, però quan és un tema de graffiti. 
 
 Aquí tenim dos tipus, tenim un tipus de pintada que és d’un 
col·lectiu que no respecta en absolut les regles de joc i s’ha intentat parlar 
amb ells en diferents ocasions, i se’ls ha multat en diferents ocasions i cada 
vegada que els agafen els multen i, per tant, no és veritat que no se’ls hi posin 
multes, ja que es posen multes, tant a la gent que posa cartells de venda 
d’habitatges, com a la gent que fa pintades en parets que no són les 
reglamentàries i que posen cartells en llocs que no són els reglamentaris. A 
tots se’ls hi posa multes, perquè jo a l’igual que he enviat sancions a algun 
grup polític d’aquests Consistori, per fer el mateix, també els hi hem enviat a 
aquests grups, el que passa és que aquests grups no tenen NIF, no són legals 
i, per tant, és molt difícil cobrar les multes dels cartells que estan posats. 
 
 Quan hem agafat a la persona en concret penjant un cartell, se li ha 
identificat i en el cas que no vulgui identificar-se, se li ha portat a la 
Comissaria i se li ha multat de forma personal. Per tant el punt sis de la Moció 
no fa falta, perquè ja apliquem la mateixa ordenança que teníem anteriorment. 
 
 Destinar partides econòmiques, ja estan destinades, com vostè ha 
dit. Per tant votaríem en contra, perquè creiem que allò que vostè planteja no 
s’arregla ni amb la nova contracta de neteja ni s’arregla posant més multes, 
perquè nosaltres ja posem suficients multes, s’arregla d’una altra manera i 
forma, que està més a les mans del govern que vostè representa aquí, que del  
nostre. 
 
 Seguidament pren novament la paraula la senyora Mª Isabel 
Espinosa Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per 
manifestar que si és aquesta la voluntat que vostès posen, no cal dir que no la 
retiro, i li haig de dir dues coses:  no multen tot el que veuen –això és cert i 
segur- tant com que no multen quan van pintar l’Ajuntament i fins i tot les 
parets, i després la resta de pintura la van llançar per sobre dels dos guàrdies 
urbans que hi havia a la porta, i no els van multar ni els van demanar la 
documentació, o sigui que no digui que ho fan sempre perquè no és veritat i 
com que no és veritat doncs no callaré. 
 
 Fa cosa de quinze dies jo vaig trucar a la Guàrdia Urbana i no em 
van fer “ni puñetero caso”. Estaven empaperant una propietat privada, però no 
només al carrer, van entrar a l’escala i van empaperar tota l’escala fins a la 



58 

seu del Partit Popular, i allí no hi va venir ningú i jo vaig trucar dues o tres 
vegades. Per tant, no és veritat que vostès multin, i és evident que jo també 
vaig trucar a la Policia Nacional i van venir i els van agafar en la Renfe pintant, 
i van venir perquè, a més, vaig trucar d’alguna manera que ja li explicaré 
algun dia en privat. 
 
 Per tant, li dic que no es multa, i si se li ha de fer veure més clar del 
que ho estic dient aquí -ja que sembla ser que la meva paraula no és fiable- no 
es preocupi que ho faré documentalment. No retiraré la Moció perquè veig que 
seguirà així, seguiran dient que estan complint l’Ordenança Municipal, però 
aleshores tindrem un problema amb aquesta Ordenança, perquè hi hauran 
veïns als que vostès els hi demanaran que la compleixin i ells els hi 
demanaran que tothom la compleixi. 
 
 Novament intervé el Sr. Martínez, per manifestar que el fet aquest 
que vostè ha fet referència dues vegades de la porta de l’Ajuntament, haig de 
dir-li que si la Policia Nacional hagués estat aquí abans de passar els fets, 
potser no haguessin passat, perquè a la policia municipal, als funcionaris, 
se’ls hi pot demanar que compleixin amb el seu deure, però no se’ls hi pot 
demanar heroïcitats, perquè dues persones contra un munt no és possible i 
vostè sap que a vegades és preferible, per a evitar mals majors, deixar passar i 
després netejar. 
 
 Pel que fa a que vostè diu que no sé que, doncs com que vostè està 
acostumada a dir-nos aquí que la policia municipal es queixa de forma 
clandestina, que les associacions de veïns després de la reunió que van tenir 
l’any passat del pressupost es van queixar de forma també -es veu- 
clandestina, perquè  jo vaig estar en aqueixa reunió i no vaig veure a cap 
representant de l’associació de veïns aixecar la ma i queixar-se de com es feien 
els pressupostos, i ja dic, que com sembla ser que tothom se li queixa a vostè 
de forma clandestina, és possible que també vostè ho vegi de forma 
clandestina. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que dona per acabat el tema, en el ben entès que no són del grat de 
ningú dels que hi som aquí al Ple els graffitis, ni els que ofenen als col·lectius 
ni a les persones, ni els que pura i simplement són una porqueria, que ni 
comuniquen ni diuen res, simplement és una manera de contaminar la ciutat. 
 
 És un problema, en alguns casos de civisme i d’educació, i en 
d’altres, de seguir fent pedagogia en tots els llocs i també amb les multes, que 
són dissuasòries, sempre tenint present això de dir que ja ens costa bastant 
diners als ciutadans de Cornellà, no només la supressió dels graffitis, perquè 
com que té a veure molt amb actituds incíviques, també és lamentable els 
contenidors que es cremen, els bancs que es trenquen, els arbres que 
s’arranquen, etc. Aquí i en d’altres llocs, ja que aquí no hi ha més falta de 
civisme que el que pugui haver en municipis del voltant i de característiques 
més o menys diferents, desgraciadament, i no és per a consolar-nos, ja que 
com que també passa en d’altres llocs doncs ja podem estar contents. No és 



59 

per això, sinó per constatar que el fenomen és un fenomen que no és 
estrictament local, a part de què aquí tinguem algunes persones que es 
confonen, i creuen que la llibertat és embrutar les parets, i això ja no és igual 
que quan no hi havien possibilitats de penjar cartells en els pirulís, dient allò 
que volguessis, com fa trenta anys, doncs s’havia de recórrer a l’esprai, però 
avui qui recorre a  l’esprai és, evidentment, perquè té un acte d’absolut 
menyspreu envers quelcom que és de tots, encara que l’edifici sigui privat i no 
públic com passa també en moltes ocasions.                  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Abstenció: 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per manifestar el següent: 
 
 “Com fem sempre, abans de passar a l’apartat de precs i preguntes, 
desgraciadament m’he de referir a la violència de gènere, i tan de bo algun mes  
no sigui necessari fer esment d’això, però s’ha de dir que durant el mes d’agost 
van ser dotze les dones mortes víctimes de la violència de gènere i del que 
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portem del mes de setembre tres, la qual cosa vol dir que des del mes de gener 
fins ara la xifra arriba  a 73 dones mortes fruit d’aqueixa violència, i són fets 
que parlen per sí mateix.”   
 
 
 
 4.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que ha presentat per 
escrit la pregunta següent:  
 
 “Hem observat la construcció d’unes estructures metàl·liques en la 
façana de l’oficina de correus, la funció de les quals desconeixem, que alhora 
qüestionen l’estètica i, tal vegada, la funcionalitat en els accessos d’aquest 
espai públic.   
 
 Desitjaríem saber si les obres han estat permeses pel Govern 
municipal. Si aquest fos el cas,  li agrairíem que se’ns oferís una explicació 
acurada de la raons que han conduït a lliurar-ne el permís. En cas que les 
obres haguessin estat iniciades sense l’acompliment dels requisits legals, li 
demanem que actuï d’immediat fent-les aturar i obrint l’expedient sancionador 
que s’escaigui. Ben segur que vostè compartirà amb el Grup Municipal d’ERC 
que, no només cap ciutadà no ha d’actuar al marge de les ordenances, sinó 
que les  institucions com ara els serveis públics estatals i els  nacionals han 
d’esdevenir models d’exemplaritat quant al respecte de la legalitat.” 
 
 Ens ha cridat l’atenció aquesta mena de presó, i aleshores vam 
sol·licitar si havien demanat permís, perquè Renfe, Correus, Telefònica, ja 
sabem com funcionen, i volíem saber si hi havia demanat permís, perquè ens 
semblava difícil d’admetre que algun tècnic municipal -i el bon gust d’algun 
polític responsable- hagués pogut permetre aquella “chapuceria”. Aleshores, 
se’ns va dir que no ho sabien, i volem saber i desitgem saber si Correus va 
demanar permís, i si no va demanar permís, jo no sé si l’Alcalde té autoritat 
per fer-los fora, però com a mínim s’han d’assabentar que s’ha de demanar 
permís i més si és un organisme públic com ara Correus. 
 
 Crec que aquí estem fent l’esforç per tirar endavant, primer de tot, 
l’elaboració d’unes ordenances de paisatge urbà que han de regular l’estètica 
de la ciutat, i resulta que Correus empresona a la gent, és a dir, si el que volen 
és que la gent no hi entri, ho aconseguiran. 
 
 De manera que primer de tot saber si han demanat permís, si han 
presentat un projecte i si ho han fet caldria veure si no valdria la pena que el 
modifiquessin, i si no ho han fet, jo crec que l’Alcalde hi ha de saber que és el 
que ha de fer. 
 
 Continua amb l’ús de la paraula el Sr. Tardà, per exposar la  
pregunta presentada per escrit que diu el següent:   
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 “Desitjaríem conèixer si per part de l’Ajuntament o dels promotors 
del futur camp de futbol del R.C.E Espanyol s’ha demanat l’elaboració d’un 
estudi sobre la innundabilitat dels terrenys donada llur ubicació en la zona 
d’influència de la llera del riu, o bé si aquesta mena d’estudi resta inclòs en el 
projecte presentat. En cas que ja s’hagi dut a terme algun d’aquests estudis,   
li agrairíem que se’ns fessin avinents les conclusions.” 
 
 
 Pel que fa als precs, continua manifestant el Sr. Tardà, hem 
presentar un per escrit que diu el següent: 
 
 “Transcorreguts uns mesos des de l’aprovació de l’ordenança de 
telefonia mòbil, desitjaríem que se’ns lliuressin les mesures de control dels 
nivells de radiació, tal com s’acordà d’aplicar periòdicament.” 
 
 Aquest prec ja està resolt, perquè el Tinent d’Alcalde, Sr. Balmón, ja 
ha assumit el prec. 
 
 Després, un prec que ens sembla una mica “antipàtic”, dirigit a 
l’Alcalde, no és un prec de protesta sinó que és un prec de lamentació. 
 
 Nosaltres no som ningú per dir a l’Alcalde -perquè estem 
convençuts que ja ho sap- la situació crítica que es viu en aquests moment a 
l’escola pública a Cornellà, i només diré quatre coses encara que podria dir 
dotze.  
 
 Les ratios aquest any han augmentat de forma extraordinària, i 
l’Alcalde ho sap i tots ho sabem, ja que ens han imposat la religió i tots ens 
hem “achantat” i no hi ha hagut cap mena de reacció.  
 
 No hi ha tallers de llengua, ni catalana ni castellana, incorporats a 
l’escola i, a més a més, malgrat els esforços que s’han fet des d’aquest plenari i 
des de l’IME, continuem sense veure com l’escola concertada assumeix la seva 
quota de responsabilitat en quant les noves incorporacions de ciutadans  
estrangers, nous catalans. 
 
 Tot això està provocant a Cornellà -i ho veurem en les pròximes 
dates i dades- que s’accelera el procés de deserció a l’escola pública, perquè 
cada vegada “les classes mitges” de Cornellà i fins i tot els compromesos 
ideològicament, anem desertant de l’escola pública, i no cal que diem noms, 
fins i tot d’aquí mateix, d’aquest plenari mateix. 
 
 Aleshores, ens ha sabut greu que l’Alcalde, en l’editorial, no esmenti 
res d’això, perquè sembla –amb tots els respectes- com si aquests problemes 
no existissin, i crec que no explicar quins són els problemes reals també fa 
que encara augmenti més la desmobilització, i com que diu, a més a més, que 
l’educació ens obre les portes del futur i Cornellà aposta per l’ensenyament 
públic. Jo no he dit pas que no, però crec que també s’han d’explicar els 
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problemes que pateixen, i com parlo per mi també, que patim els pares i les 
mares que posem els fills a l’escola pública i que estem a punt de desertar, i 
quan aquest gruix de persones de “l’aristocràcia  obrera” –per utilitzar un 
terme antic- desaparegui de l’escola pública a Cornellà –queden dos o tres 
anys- aleshores l’escola pública a Cornellà ja serà -al menys a secundària- 
definitivament l’escola dels pobres i dels immigrants.      
 
 Hem trobat a faltar en aquest escrit de l’Alcalde, -jo i altres 
persones d’ERC- una complicitat, un “guiño” cap els pares que aguantem a 
l’escola pública, que volem també que surtin els problemes que patim. 
 
 Repeteixo que és un prec de lamentació més que no pas de protesta, 
perquè sé que l’Alcalde –i a més a més ho ha demostrat, perquè em consta i no 
em toca dir-ho a mi- té el compromís amb l’escola pública, és a dir, crec que 
ens hem de sentir recolzats a Cornellà, i perdona el rotllo però és que hem de 
dir-ho. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, 
per respondre a les preguntes presentades pel Sr. Tardà, i manifestar que, pel 
que fa al Camp de  l’Espanyol -i d’en Joan Tardà- que va votar a favor en el 
Ple, això va ser una notícia extraordinària en aquell moment. 
 
 En relació a l’organisme autònom de l’Estat, doncs ha fet una cosa 
molt mal feta, i és que ha fet una obra sense llicència, però per part dels 
Serveis Municipals d’Urbanisme ja se li ha requerit perquè presentin la 
corresponent llicència i, per tant, esperem que ben aviat hi hagi un projecte 
que els tècnics tinguin l’oportunitat de valorar, respecte del compliment o no 
de la legalitat del projecte que presenti Correus –que ja ha presentat-. Per tant, 
està en tràmit, i s’ha de dir que tens tota la raó del món al dir que tothom ha 
de complir les ordenances, i els organismes de l’Estat encara més. Per tant, 
coincideixo totalment amb aquesta valoració i dir que s’està tramitant a partir 
que se’ls hi ha demanat, i els informes tècnics ens diran si és legal o no és 
legal el que s’ha fet i, per tant, hem d’esperar el seu curs. 
 
 Pel que fa al tema de l’Espanyol, recordar que va ser motiu de 
discussió en aquest Ple, si la zona de Riera i, per extensió, aquesta zona, era 
inundable o no, i recorda també que el Govern va presentar el Pla d’Inundació 
de Catalunya, on no hi ha cap zona de Cornellà inclosa dins la zona 
d’inundació que determina el Pla, i dit això, hi ha un tema clar i important, i 
és que la seva conca és punt baix i, per tant, hi ha una tendència normal a 
què l’aigua hi vagi cap allà.  
 
 Estem fent un estudi per donar una solució viable i efectiva a tot el 
que podríem dir des del Camp de l’Espanyol fins el tennis, i els Serveis de 
l’Entitat Metropolitana de Medi Ambient -que és la gent que nosaltres 
coneixem més qualificada en aquest camp- està fent un estudi per donar una 
solució a tot el tema de desguàs del sector, i obligatòriament el projecte 
d’urbanització haurà d’incloure un estudi d’evacuació d’aigües del sector de 
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l’Espanyol i de la resta que hi ha a continuació. Per tant,  no pateixis, no està 
fet però està en elaboració, i abans de començar les obres, dintre de la 
documentació del projecte d’urbanització, hi haurà una part que estudiarà i 
solucionarà tècnicament aquest tema. 
 
 Acte seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per manifestar que una cosa és el desguàs de la zona i una altra és 
que sigui inundable, assenyalant que les preguntes estan contestades i dels 
precs es pren nota, en el ben entès que segurament algunes de les qüestions 
que s’han plantejat són compartides. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a Portaveu 
del Grup Municipal de CiU, per exposar que tenen un prec, perquè el 18 de 
maig de l’any 2000 vam portar a la Comissió Informativa de Via Pública, 
Manteniment i Serveis, la petició d’uns veïns referent a les dificultats que 
tenien per accedir al passeig central del Parc de Can Mercader, degut a les 
llambordes, sobretot la gent gran i les parelles que porten criatures petites en 
cotxets. 
 
 Es va dir que s’estudiaria el tema i, un any després, es va tornar a 
parlar i es va prendre el compromís d’arreglar-ho, però estem ja a l’octubre de 
2003 i encara no s’ha fet res. Llavors, els veïns afectats creuen que com sigui 
que els hi van dir que la Comissió d’Obres havia pres el compromís d’arreglar-
ho, crec que ha passat molt de temps i ens estranya molt, perquè altres 
vegades que hem portat a aquesta Comissió alguns suggeriment o peticions de 
veïns, sempre ha complert de manera molt eficient, i aquesta vegada, o bé 
s’han oblidat o no sé, potser hi ha una altra explicació. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Martínez Flor, com a 
Regidor-Delegat de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, per 
manifestar que aquest és un tema compartit amb tu i també amb el Grup 
d’Iniciativa, perquè cada vegada que fem algun acte m’ho diuen, però trobar 
un paviment que sigui asfàltic, -que és l’únic que es pot posar sobre les 
llambordes i que no quedi molt lleig- és una mica problemàtic. Per tant, hem 
de buscar una solució que encara no sé quina és, perquè l’altra vam dir que sí 
però, després mirant sobre el terreny, em sembla que és una mica “pegote”. 
Per tant, potser s’ha de fer un camí alternatiu pel costat o una cosa similar, i 
la veritat és que encara no sé com solucionar-ho. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que si de cas ho estudieu en la Comissió, encara que les 
llambordes també tenen defensors, perquè recorda un carrer d’aquí que al seu 
moment es va plantejar eliminar les llambordes i els veïns es van oposar tot i 
el soroll que provocaven els cotxes i demés.    
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III 
  
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 113 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
 
ÀREA DE PRESIDÈNCIA, INTERIOR I COMERÇ 
 
 
 1.- Creació d’un registre telemàtic per a la recepció i la sortida 
de documents que es trametin per via telemàtica, a través de l’extranet 
de les administracions catalanes. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Amb l’objecte de donar compliment a les previsions contingudes a 
l’article 45 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, que imposa 
a totes les Administracions Públiques el deure d’impulsar la utilització i 
aplicació de tècniques i medis telemàtics per desenvolupar la seva activitat i 
exercir les seves competències, i dintre del marc del Pacte per a la promoció i 
el desenvolupament de la societat de la informació de les administracions 
públiques  catalanes, signat el 23 de juliol de 2001 pel Departament de 
Governació i Relacions Institucionals, pel qual s’impulsa la creació d’una 
plataforma  de relació de l’Administració autonòmica amb els ens locals a 
través d’Internet i amb signatura electrònica, anomenada eaCat, extranet de 
les administracions catalanes, permetent que els procediments que afecten a 
les entitats locals en relació amb el Departament de Governació i Relacions 
Institucionals es puguin trametre per via telemàtica, aquest Ajuntament 
considera necessari procedir a la creació d’un registre telemàtic per la recepció 
i sortida de documents que es tramitin per aquest procediment a través de 
l’extranet de l’Administració catalana. 
 
 Atès que d’acord a la nova redacció incorporada a l’article 38 de la 
Llei 30/1992, de 26 de novembre, per la Llei 24/2001, de 27 de desembre, de 
mesures fiscals, administratives i d’ordre social, es poden crear registres 
telemàtics per a la recepció o la sortida de sol·licituds, escrits o comunicacions 
que es trametin per mitjans telemàtics, sempre que compleixin els criteris de 
disponibilitat, autenticitat, integritat, confidencialitat i conservació de la 
informació. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Crear, a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, un registre 
telemàtic per a la recepció i la sortida de documents que es trametin per via 
telemàtica a través de l’extranet de les administracions catalanes, a l’adreça 
www.eacat.net, amb caràcter auxiliar  del Registre general, que doni 
compliment als principis de disponibilitat, autenticitat, integritat, 
confidencialitat i conservació de la informació, i habiliti per a la recepció i la 
sortida de sol·licituds, escrits i comunicacions dels procediments i tràmits per 
als quals s’aprovi la tramitació telemàtica, que estarà en funcionament durant 
les vint-i-quatre hores del dia, tots els dies de l’any. 
 
 Segon.- Encarregar al Departament de Qualitat i Oficina d’Atenció 
al Ciutadà,  l’elaboració d’un informe pel qual es proposin els procediments i 
tràmits que es pugin realitzar a través d’aquest registre telemàtic, a efectes de 
la seva posterior aprovació per l’òrgan competent, ja que solament es podrà 
utilitzar aquest mitjà respecte dels procediments i tràmits expressament 
determinats, la relació dels quals s’haurà de publicar anualment a efectes del 
coneixement de tots els ciutadans. 
 
 Tercer.- Encarregar al Departament d’Informàtica la implantació 
efectiva del registre telemàtic municipal a que abans s’ha fet referència. 
 
 Quart.- Comunicar el present acord a les persones interessades, 
pels seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que la creació del registre és un acord del 
Ple.  
 
 Tenim el registre general que tenim, i després, en aquests moments 
que es comença a treballar en temes on line, necessitem un registre que sigui 
telemàtic. Quan ens donem d’alta en tot allò que és tema d’administració de 
l’eacat, evidentment necessitarem crear aquest registre, i és per això que es 
crea i, a més a més, s'haurà de fer un reglament que ja a l’acord es posa que 
s’encarrega a la responsable de l’Oficina d’Atenció al Ciutadà, a què comenci a 
redactar el reglament i posar en marxa aquest registre, per poder treballar i 
mantenir les nostres relacions amb l’administració de la Generalitat o, en un 
futur, amb l’administració de l’Estat, per via telemàtica. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 2.- Rectificació del punt primer de la part dispositiva de l’acord 
de data 19 de juny d’enguany, pel qual es delegaven en la Comissió de 
Govern diverses competències del Ple, i posteriorment modificat per 
acord plenari de data 31 de juliol d’enguany. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’acord adoptat per aquest Ajuntament en sessió plenària 
celebrada el dia 19 de juny d’enguany, pel qual es delegaven en la Comissió de 
Govern diverses competències atribuïdes per la Llei al Ple, posteriorment 
modificat per acord plenari de 31 de juliol últim. 
 
 Atès que en la redacció de la Moció per la que es va proposar al Ple 
l’adopció d’aquest acord es va incórrer en un error per omissió en relació a la 
determinació anuals de les festes locals. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, a l’empara del que disposa la redacció 
actual de l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim 
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Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu 
Comú, proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Rectificar el punt primer de la part dispositiva de l’acord 
adoptat per aquest Ajuntament en sessió plenària celebrada el dia 19 de juny 
d’enguany, en el sentit d’afegir el paràgraf següent: 
 
 EN MATÈRIA D’ASSUMPTES GENERALS 
 
 1.- Proposar al Departament de Treball, Indústria i Comerç de la 
Generalitat de Catalunya, les dues festes locals anuals. 
 
 Segon.- Publicar aquest acord al Butlletí Oficial de la Província i al 
Butlletí d’Informació Municipal, en compliment del que disposa l’article 166 
del ROM i demés legislació concordant. 
 
 Tercer.- Comunicar aquest acord al Regidor de l’Àrea de 
Presidència, Interior i Comerç i al  Cap del Departament de Serveis Generals, 
als efectes escaients.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa de Presidència, Interior i Comerç, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que és una delegació que no vam posar al 
seu moment per un oblit, i és delegar a la Comissió de Govern la fixació dels 
dies de calendari festiu de la ciutat, i es delega a la Comissió de Govern 
aquesta facultat. 
 
 Seguidament pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla, per 
manifestar que això és perquè quan surt el calendari oficial de festes de la 
Generalitat s’han de fixar les festes locals i s’han de fixar en un temps molt 
curt  i no faríem un Ple per això. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs José Montilla Aguilera, 
Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi 
Fernández Mesa, Juan Antonio García Díaz, Rocio García Pérez,  Perfecto 
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Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María José 
Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Ramon Salabert Parramón. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i quaranta minuts, 
de la qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, 
juntament amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 


